

နှစ်သက်ဝမ်းမြောက်  
ကောင်းမှုပြုသောသူသည် ဤပစ္စုပ္ပန်လောက၌လည်း  
ဝမ်းမြောက်၏။ တမလွန်ဘဝ၌လည်း စည်းစိမ်ချမ်းသာ  
ကို ဝမ်းမြောက်စွာခံစားရ၏။ ပစ္စုပ္ပန်၊ တမလွန်နှစ်တန်  
သောဘဝတို့၌လည်း စည်းစိမ်ချမ်းသာကို ဝမ်းမြောက်  
စွာခံစားရ၏။ ထိုသူသည် မိမိ၏စင်ကြယ်သော  
သုစရိုက်မှုကို ရှုမြင်၍ အလွန်နှစ်သက်ဝမ်းမြောက်ရ၏။  
(ဓမ္မပဒ-၁၆) (မြန်မာပြန်-ဦးသီလာစာရ)

### နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးထင်ကျော်ထံ သံအမတ်ခန့်အပ်လွှာများ ပေးအပ်

စာမျက်နှာ - ၃

## လာမည့် တစ်လ၊ နှစ်လအတွင်း နှစ်ဆယ့်တစ်ရာစုပင်လုံညီလာခံကို စတင်နိုင်ရေး ပိုင်းဝန်းကူညီဆောင်ရွက်ကြရန် နိုင်ငံတော်၏ အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည် တိုက်တွန်းပြောကြား

နေပြည်တော် ၈ ဧပြီ ၂၇

လာမည့် တစ်လ၊ နှစ်လအတွင်း နှစ်ဆယ့်တစ်ရာစု ပင်လုံညီလာခံကို စတင်နိုင်ရေး ပိုင်းဝန်းကူညီဆောင်ရွက်ကြပါရန် နိုင်ငံတော်၏ အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်က ပြောကြားလိုက်သည်။

နိုင်ငံတော်၏ အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်သည် ပြည်ထောင်စုအဆင့် ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှု ရပ်စဲရေးဆိုင်ရာ ပူးတွဲစောင့်ကြည့်ရေးကော်မတီ (JMC-U) အဖွဲ့ဝင်များနှင့် ယနေ့မနက် ၂ နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိ Horizon Lake View ဟိုတယ် အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ပထမဆုံးအကြိမ် တွေ့ဆုံဆွေးနွေးစဉ် ထိုသို့ထည့်သွင်း ပြောကြားခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

ရှေးဦးစွာ နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်အား ပြည်ထောင်စုအဆင့် ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေးဆိုင်ရာ ပူးတွဲစောင့်ကြည့်ရေးကော်မတီဝင်များက တစ်ဦးချင်း မိတ်ဆက်ကြသည်။

ထို့နောက် နိုင်ငံတော်၏ အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်က အဖွဲ့အများစုကားပြောကြားရာတွင် အပစ်အခတ်ရပ်စဲရေး လုပ်ငန်းများမှတစ်ဆင့် ထာဝရငြိမ်းချမ်းရေးရရှိအောင် လုပ်ဆောင်ရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ အပစ်အခတ်ရပ်စဲရေး လုပ်ငန်းများ တည်တံ့ခိုင်မြဲမှုလည်း ထာဝရငြိမ်းချမ်းရေး လုပ်ငန်းများကို လုပ်နိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း၊ JMC-U ထဲတွင် ပါဝင်ကြသူများသည် ကမ္ဘာတစ်ဝန်းမှ လုပ်ဆောင်နေသည့် ပစ်ခတ်ရပ်စဲရေးအစီအစဉ်များနှင့် ပတ်သက်ပြီး လေ့လာထားသည့် ပုဂ္ဂိုလ်များဖြစ်၍ ပစ်ခတ်ရပ်စဲရေးများတွင် သဘောတူညီမှုထက် တည်တံ့ခိုင်မြဲရေးက ပိုမိုအရေးကြီးသည်ကို သိရှိကြမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ပစ်ခတ်ရပ်စဲရေး သဘောတူချုပ်အများစု၏ ကိုးဆယ်ရာခိုင်နှုန်းမှာ လပိုင်းအတွင်း ပြန်ပျက်သွားသည်ကို မိမိအနေဖြင့် ကြားသိရပါကြောင်း၊ ဤသည်မှာ JMC-U က မည်မျှ အရေးကြီးသည်ကို ပြသသည့် သက်သေဖြစ်ပါကြောင်း။

ပစ်ခတ်ရပ်စဲရေးများ တည်တံ့ခိုင်မြဲအောင် လုပ်ရန်သည် အလွန်အရေးကြီးပါကြောင်း၊ လက်မှတ်ထိုးရေးသည် ပထမခြေလှမ်းပင်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ပစ်ခတ်ရပ်စဲရေးများ တည်တံ့ခိုင်မြဲခြင်းမရှိပါက ငြိမ်းချမ်းရေးအတွက် ဆက်လက်သွား၍ မရနိုင်ပါကြောင်း၊ ထို့ကြောင့် JMC-U အနေဖြင့်လုပ်ငန်းစဉ်များကို အဆင်ပြေချောမွေ့စွာစတင်

စာမျက်နှာ ၈ ကော်လံ ၁ သို့



တကယ်စေတနာမှန်ပါက မအောင်မြင်စရာမရှိ၊ အများနှင့်စုပေါင်းလုပ်သည့်နေရာတွင် အပေးအယူ ဆိုရာ၌ အဓိကအားဖြင့် ကိုယ်ဘာပေးမည်ဆိုသည်ကို တစ်ယောက်ချင်း၊ တစ်ယောက်ချင်းက စဉ်းစားပေးပါက အများကြီးအောင်မြင်မည်ဟု မိမိအနေဖြင့် ထင်မြင်

“ ဇီကာဗိုင်းလုပ် ကကုမ္ပဏီ ၀မတ် ရိုလာခြင်စက တပါကြမ်း ”

ရန်ကုန် - 09 431 44178  
09 79222 8860  
မန္တလေး - 09 250 638 611  
09 798 797 917

“ ကုန်ရကျိုး နပ်ပါတယ် ”

Ph: 01 450 783, 09 79 656 9001, 09 79 656 9002

“ ဝမ်းသာလို့ကတာ မှန်ဒေါက်တာ ”

ရန်ကုန် - 09 4211 51119  
09 4500 54449  
မန္တလေး - 09 250 638 611



ပြည်တွင်းရေးရာ

# နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးထင်ကျော်ထံ သံအမတ်ခန့်အပ်လွှာများ ပေးအပ်

နေပြည်တော် ဧပြီ ၂၇

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးထင်ကျော်ထံ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ သံအမတ်များအဖြစ် ခန့်အပ်ရန် သဘောတူညီပြီးဖြစ်ကြသည့် သံအမတ်ကြီး သုံးဦးသည် ယနေ့တွင် နေပြည်တော်ရှိ နိုင်ငံတော်သမ္မတ အိမ်တော်၌ သံအမတ်ခန့်အပ်လွှာများ ပေးအပ်ကြသည်။

အဆိုပါသံအမတ်ကြီးများမှာ အီရန် အစွလာမ္မစ်သမ္မတနိုင်ငံ သံအမတ်ကြီး မစ္စတာမိုဆမ် မိုဟာမက်ဒါ၊ အမေရိကန် နိုင်ငံ သံအမတ်ကြီး မစ္စတာ စကော့အလန် မာရှယ်နှင့် ဆလိုဗက်နီနိုင်ငံ သံအမတ်ကြီး မစ္စတာ စတန်နီလဝင် အိုပီလာတိုဖြစ်ပြီး ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် သံအမတ်ခန့်အပ် လွှာများအား နိုင်ငံတော်သမ္မတထံသို့ ပေးအပ်ခဲ့ကြခြင်းဖြစ်သည်။

ယနေ့ သံအမတ်ခန့်အပ်လွှာ ပေးအပ်ပွဲအခမ်းအနားသို့ နိုင်ငံခြားရေး ဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးကျော်တင် နှင့် သံတမန်ရေးရာဦးစီးဌာန ညွှန်ကြား ရေးမှူးချုပ် ဦးကိုကိုနိုင်တို့ တက်ရောက် ကြသည်။

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးထင်ကျော် ဦးဆောင်သည့် အစိုးရစတင်တာဝန်ယူစဉ် နိုင်ငံတကာမှ သံအမတ်ကြီးအဖြစ် ခန့်အပ်ရန် သဘောတူညီပြီးဖြစ်သည့် မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာသံအမတ်ကြီး ခြောက်ဦး တို့သည် ၎င်းတို့၏ သံအမတ်ခန့်အပ်လွှာ များ ပေးအပ်ခဲ့ကြပြီး ဧပြီ ၂၈ ရက် တွင်လည်း သံအမတ်ကြီးနှစ်ဦးက ၎င်းတို့၏ ခန့်အပ်လွှာများကို နိုင်ငံတော် သမ္မတထံ ပေးအပ်မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ (သတင်းစဉ်)



## ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန်အဖွဲ့ အဖွဲ့ဝင်များ ခန့်အပ်တာဝန်ပေး

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

နိုင်ငံတော်သမ္မတရုံး

အမိန့်အမှတ်၊ ၃၅ / ၂၀၁၆

၁၃၇၈ ခုနှစ်၊ တန်ခူးလပြည့်ကျော် ၅ ရက်

(၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ ဧပြီလ ၂၇ ရက်)

ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန်အဖွဲ့ အဖွဲ့ဝင်များ ခန့်အပ်တာဝန်ပေးခြင်း

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေပုဒ်မ ၂၄၆၊ ပုဒ်မခွဲ(ခ)၊ ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့ ဥပဒေပုဒ်မ ၁၆၊ ပုဒ်မခွဲ(ခ)၊ ပုဒ်မခွဲငယ်(၁၂)နှင့် ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန်အဖွဲ့ ဥပဒေပုဒ်မ ၅ တို့ပါ ပြဋ္ဌာန်းချက်များအရ အောက်ပါပုဂ္ဂိုလ်များကို ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန်အဖွဲ့ အဖွဲ့ဝင်များအဖြစ် ခန့်အပ်တာဝန်ပေးလိုက်သည်-

- (၁) ဦးဝင်းမော် အဖွဲ့ဝင်
- (၂) ဦးသန်းထွန်း အဖွဲ့ဝင်
- (၃) ဒေါက်တာဦးပွား အဖွဲ့ဝင်
- (၄) ဦးစောဗယ်လင်တိုင်း အဖွဲ့ဝင်

(ပုံ)ထင်ကျော်

နိုင်ငံတော်သမ္မတ

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

## ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန်အဖွဲ့ ဖွဲ့စည်း

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

နိုင်ငံတော်သမ္မတရုံး

ကြေညာချက်အမှတ်၊ ၈/ ၂၀၁၆

၁၃၇၈ ခုနှစ်၊ တန်ခူးလပြည့်ကျော် ၅ ရက်

(၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ ဧပြီလ ၂၇ ရက်)

ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန်အဖွဲ့ ဖွဲ့စည်းခြင်း

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေပုဒ်မ ၂၄၆၊ ပုဒ်မခွဲ(က)၊ ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့ ဥပဒေပုဒ်မ ၉၊ ပုဒ်မခွဲ(စ) နှင့် ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန်အဖွဲ့ ဥပဒေပုဒ်မ ၄ တို့ပါ ပြဋ္ဌာန်းချက်များ အရ "ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန်အဖွဲ့"ကို အောက်ပါပုဂ္ဂိုလ်များဖြင့် ဖွဲ့စည်း လိုက်သည်-

- (၁) ဒေါက်တာဝင်းသိမ်း ဥက္ကဋ္ဌ
- (၂) ဦးဝင်းမော် အဖွဲ့ဝင်
- (၃) ဦးသန်းထွန်း အဖွဲ့ဝင်
- (၄) ဒေါက်တာဦးပွား အဖွဲ့ဝင်
- (၅) ဦးစောဗယ်လင်တိုင်း အဖွဲ့ဝင်

(ပုံ)ထင်ကျော်

နိုင်ငံတော်သမ္မတ

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

# တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် အမေရိကန်သံအမတ်ကြီးအား လက်ခံတွေ့ဆုံ

နေပြည်တော် ဧပြီ ၂၇

တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ပိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်သည် မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ အမေရိကန်နိုင်ငံ သံအမတ်ကြီး မစ္စတာ အလန် မာရှယ်အား ယနေ့မနက် ၂ နာရီခွဲ တွင် နေပြည်တော်ရှိ ဝေယျာသီရိ ဝိမာန်ဧည့်ခန်းမဆောင်၌ လက်ခံ တွေ့ဆုံသည်။

တွေ့ဆုံစဉ် တပ်မတော်ကာကွယ် ရေးဦးစီးချုပ်က မြန်မာနိုင်ငံ၏ နိုင်ငံ ရေးပြောင်းလဲမှုဖြစ်စဉ်များနှင့် လက်ရှိ

ပါတီစုံဒီမိုကရေစီခေတ်၏ ဒုတိယ အစိုးရကာလ၊ အပြောင်းအလဲကာလ တွင် တပ်မတော်၏ အမျိုးသားရေး ဆိုင်ရာ ရပ်တည်ချက်၊ လုပ်ဆောင် ချက်များ၊ နိုင်ငံရေး တိုင်းရင်းသားရေး၊ ဘာသာရေးအရ ဖြစ်ပေါ်ခဲ့သည့် တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင်ပဋိပက္ခ များ ချုပ်ငြိမ်းပြီး ထာဝရငြိမ်းချမ်းရေး ဖော်ဆောင်မှုတွင် တပ်မတော်၏ သဘောထားနှင့် ပူးပေါင်းဆောင် ရွက်မှုအခြေအနေ၊ မိမိနိုင်ငံ၏ နိုင်ငံ ခြားရေးမူဝါဒနှင့် နိုင်ငံတကာဆက်ဆံ

ရေးအခြေအနေ၊ မြန်မာ-အမေရိကန် နှစ်နိုင်ငံ တပ်မတော်နှစ်ရပ်ကြား အပြန်အလှန်ယုံကြည်မှုကိုအခြေခံ၍ ဆက်ဆံရေးတိုးမြှင့်နိုင်မည့် အခြေ အနေများကို ရှင်းလင်းပြောကြား သည်။

ဧည့်သည်တော် သံအမတ်ကြီးက လည်း ၎င်းတာဝန်ထမ်းဆောင်မည့် ကာလအတွင်း နှစ်နိုင်ငံဆက်ဆံရေး၊ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးဆိုင်ရာ တိုးမြှင့် လုပ်ဆောင်နိုင်မည့်အခြေအနေများ ကို ဆွေးနွေးပြောကြားသည်။

တွေ့ဆုံပွဲသို့ တပ်မတော်ကာကွယ် ရေးဦးစီးချုပ်နှင့် အတူ ဒုတိယ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် (ကြည်း) ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး စိုးဝင်းနှင့် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ရုံး (ကြည်း)မှ ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး မြထွန်းဦးတို့ တက်ရောက်ကြပြီး သံအမတ်ကြီးနှင့် အတူ သုံးရုံးဒုတိယအကြီးအကဲနှင့် စစ်သံမှူးတို့ တက်ရောက်ကြသည်။ (မြဝတီ)



## ညောင်လေးပင်မြို့နယ်၌

## ကျန်းမာရေးအသိပညာပေးလုပ်ငန်းများ ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်

ညောင်လေးပင် ဧပြီ ၂၇

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ညောင်လေးပင်မြို့နယ် သောင်ကြီးကျေးရွာနေပြည်သူများ အယ်နီညီရာသီဥတုကြောင့် ဖြစ်ပေါ်လာတတ်သော အနာရောဂါဘေးမှ ကင်းဝေးစေရန်အတွက် ကျန်းမာရေးအသိပညာပေးဟောပြောဆွေးနွေးခြင်းကို ဧပြီ ၂၆ ရက်က အဆိုပါကျေးရွာသို့ ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်ခဲ့ကြသည်။

ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်ရာတွင် ညောင်လေးပင်မြို့နယ် ပြည်သူ့ကျန်းမာ ရေးဦးစီးဌာနမှူး ဒေါက်တာသောင်းဒန်ဦးသည် မဒေါက်မြို့အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးနေဇာမျိုး၊ မဒေါက်မြို့တိုက်နယ်ဆေးရုံမှ ဒေါက်တာဒေါ်ခင်မာလွင်တို့နှင့်အတူ ဒေသခံများအား အယ်နီညီရာသီဥတုပျဉ်းမှုကြောင့် ဂျပန်ဦးနှောက်အမြေး ရောင်ရောဂါ၊ ဝမ်းပျက်ဝမ်းလျှောရောဂါများအကြောင်း အကျယ်တဝင့် ရှင်းလင်းဟောပြောခဲ့ကြပြီး ရွာလုံးကျွတ် ယင်လုံအိမ်သာအသုံးပြုရေးကိုပါ စည်းရုံးဟောပြောခဲ့ကြသည်။

ထို့နောက် အသစ်တည်ဆောက်လျက်ရှိသော ဒေသခံပြည်သူများ၏ ယင်လုံအိမ်သာ ၆၅ လုံးအတွက် ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနက ထောက်ပံ့ထားသော အိမ်သာခွက်နှင့် ပိုက် ၆၅ စုံတို့ကို တာဝန်ရှိသူများကို ပေးအပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

နေလင်း (ညောင်လေးပင်)

# ဂျပန်ရို နျူစကရိုတစ်ရုံ၌ ကွန်ပျူတာပိုင်းရပ်များ တွေ့ရှိ

**ဖရန်ဖတ် ဧပြီ ၂၇**  
ဂျပန်နိုင်ငံ နျူစကရိုတစ်အားပေးစက်ရုံတွင် ကွန်ပျူတာပိုင်းရပ်သင့်ရောက်ခဲ့မှုကို ရှာဖွေတွေ့ရှိရသော်လည်း စက်ရုံလည်ပတ်မှုကို ထိခိုက်စွယ်မရှိကြောင်း ဒေသဆိုင်ရာသတင်းဌာနများက ဧပြီ ၂၇ ရက်တွင် သတင်းထုတ်ပြန်သည်။

ဂျပန်နိုင်ငံ မြူးနစ်မြို့၏ အနောက်မြောက်ဘက် ကိုလိုမိတာ ၁၂၀ (၇၅ မိုင်)ခန့်အကွာရှိ ဂန်ဒရင်မင်ဂျန် နျူစကရိုတစ်အားပေးစက်ရုံရှိ ကွန်ပျူတာစနစ်၌ W 32 Ramnit နှင့် Conflicker အမည်ရှိ ကွန်ပျူတာပိုင်းရပ်များအပါအဝင် ကွန်ပျူတာပိုင်းရပ်များကို ရှာဖွေတွေ့ရှိရကြောင်း အဆိုပါစက်ရုံကို လုပ်ကိုင်နေသည့် အာရ်ဒီပလျူအီးကုမ္ပဏီက ပြောကြားသည်။

ကွန်ပျူတာပိုင်းရပ်ဖြင့် တိုက်ခိုက်ခံရမှုမရှိစေရန် အတွက် လုံခြုံရေးအစီအမံများကို အဆိုပါကုမ္ပဏီက ချမှတ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည် ဆို၏။

ကွန်ပျူတာပိုင်းရပ်များ တွေ့ရှိရမှုနှင့်ပတ်သက်၍ ကုမ္ပဏီတာဝန်ရှိသူများက ဂျပန်သတင်းအချက်အလက် လုံခြုံရေးဌာနသို့ အသိပေးအကြောင်းကြားခဲ့သည်။

W 32 Ramnit ကွန်ပျူတာပိုင်းရပ်သင့်ရောက်ခံရသော ကွန်ပျူတာများမှ ဖိုင်များကို ခိုးယူနိုင်ပြီး Microsoft Windows ဆော့ဖ်ဝဲကို ပစ်မှတ်ထားကြောင်း၊ ယင်းကွန်ပျူတာပိုင်းရပ်ကို ၂၀၁၀ ပြည့်နှစ်တွင် ပထမဆုံး အကြိမ် ရှာဖွေတွေ့ရှိခဲ့ကြောင်း၊ Conflicker ကွန်ပျူတာပိုင်းရပ်ကို ၂၀၀၈ ခုနှစ်တွင် ပထမဆုံးအကြိမ် ရှာဖွေတွေ့ရှိခဲ့ရပြီးနောက် ကမ္ဘာတစ်ဝန်းရှိ Windows ကွန်ပျူတာသန်းပေါင်းများစွာ တိုက်ခိုက်ခံခဲ့ရကြောင်း ကျွမ်းကျင်သူ ပညာရှင်များက ပြောကြားကြသည်။ **ရိုက်တာ။**

# အိန္ဒိယနှင့် ပါကစ္စတန်နိုင်ငံတို့မှ နိုင်ငံခြားရေးအတွင်းဝန်များ တွေ့ဆုံဆွေးနွေး



**နယူးဒေလီ ဧပြီ ၂၇**  
အိန္ဒိယနိုင်ငံရှိ လေတပ်အခြေစိုက်စခန်းတစ်ခုကို စစ်သွေးကြွများက တိုက်ခိုက်မှုဖြစ်ပွားခဲ့ပြီးနောက် လပေါင်းအတန်ကြာကာလတွင် အိန္ဒိယနှင့် ပါကစ္စတန် ထိပ်တန်းသံတမန်များ၏ တွေ့ဆုံဆွေးနွေးပွဲကို ဧပြီ ၂၇ ရက်တွင်ပြုလုပ်ခဲ့ကြောင်း ရိုက်တာသတင်းတွင် ဖော်ပြသည်။

အိန္ဒိယနှင့် ပါကစ္စတန် နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာနတို့မှ အတွင်းဝန်များသည် နယူးဒေလီမြို့တွင် တွေ့ဆုံဆွေးနွေးကြခြင်းဖြစ်သည်။ ဒေသဆိုင်ရာညီလာခံသို့ တက်ရောက်နေကြသည့် အဆိုပါနှစ်နိုင်ငံမှ အတွင်းဝန်များ သီးခြား တွေ့ဆုံကြခြင်းဖြစ်သည်။

ယခုနှစ် ဇန်နဝါရီလအတွင်း ပါမန်ကော့ လေတပ်

အခြေစိုက်စခန်းကို စစ်သွေးကြွများက တိုက်ခိုက်ခဲ့ရာတွင် အိန္ဒိယတပ်ဖွဲ့ဝင် ခုနစ်ဦးသေဆုံးခဲ့ရသည်။ ယင်းတိုက်ခိုက်မှုကိုအကြောင်းပြု၍ နှစ်နိုင်ငံသံတမန်များ၏ ဆွေးနွေးပွဲများ ရပ်ဆိုင်းခဲ့ရပြီး ယင်းဆွေးနွေးပွဲများ ပြန်လည်အသက်ဝင်လာစေရန် ကြိုးပမ်းမှုအဖြစ် နိုင်ငံခြားရေးအတွင်းဝန်များ တွေ့ဆုံကြခြင်းဖြစ်သည်။

မကြာသေးမီကာလအတွင်းက ဖြစ်ပေါ်တိုးတက်မှုများအပေါ် ရှုမြင်သုံးသပ်ကာ အမြင်ချင်းဖလှယ်နိုင်ခဲ့ကြကြောင်း နယူးဒေလီမြို့၌ ပါကစ္စတန်သံအမတ်ကြီးက ထုတ်ပြန်သော ကြေညာချက်တွင် ဖော်ပြသည်။ **ရိုက်တာ။**

# ချာနိုဘိုင်းနျူကလီးယားမတော်တဆမှုမှ သင်ခန်းစာယူရန် ဘန်ကီမွန်းတိုက်တွန်း

**ကုလသမဂ္ဂ ဧပြီ ၂၇**  
လူ့သမိုင်းတွင် အဆိုးရွားဆုံးသော နျူကလီးယားမတော်တဆမှုအဖြစ် မှတ်တမ်းတင်ခံရသော ချာနိုဘိုင်း နျူကလီးယားဘေးက ပေးစွမ်းသည့်သင်ခန်းစာများကို ကမ္ဘာ့နိုင်ငံများက အလေးထားမှတ်ယူကြပါရန် ကုလသမဂ္ဂ အတွင်းရေးမှူးချုပ် ဘန်ကီမွန်းက တိုက်တွန်းလိုက်ကြောင်း ဒေသဆိုင်ရာသတင်းဌာနများက ဧပြီ ၂၇ ရက်တွင် သတင်းထုတ်ပြန်သည်။

ချာနိုဘိုင်းနျူကလီးယားမတော်တဆမှုသည် ကမ္ဘာတစ်ဝန်းရှိ နျူကလီးယားစက်ရုံများ၌ လုံခြုံရေးစံချိန်စံညွှန်းများနှင့် ဥပဒေစည်းမျဉ်းများ တင်းကြပ်ရန် လိုအပ်ပုံကို အသိပေးလျက်ရှိကြောင်း အဆိုပါမတော်တဆမှုဖြစ်ပွားခဲ့သည့် နှစ် (၃၀) ပြည့် နှစ်ပတ်လည်အခါသမယတွင် ဘန်ကီမွန်းက ပြောကြားသည်။

ချာနိုဘိုင်းနျူကလီးယားမတော်တဆမှုဖြစ်ပွားခဲ့မှု နှစ်ပတ်လည်ကာလသည် ယင်းဖြစ်ရပ်ပေါ်မှ သင်ခန်းစာအများအပြားရယူနိုင်သော အခွင့်အလမ်းတစ်ရပ်ကို ပေးစွမ်းကြောင်း၊ နျူကလီးယားမတော်တဆမှု ဖြစ်ပွားခဲ့စဉ်က မိမိ၏အသက်ကို ပစာနမထားဘဲ ကယ်ဆယ်ရေးလုပ်ငန်းများ၌ ပါဝင်ဆောင်ရွက်ခဲ့သူများ၏ သူရဲကောင်းဆန်သော ကြိုးပမ်းမှုများကိုလည်း မိမိတို့ တန်ဖိုးထားလေးစားကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း ဘန်ကီမွန်းက ပြောကြားသည်။

ယူကရိန်းနိုင်ငံမြောက်ပိုင်းရှိ ချာနိုဘိုင်း နျူကလီးယားဓာတ်အားပေးစက်ရုံ၌ ၁၉၈၆ ခုနှစ် ဧပြီ ၂၆ရက်က မတော်တဆမှုဖြစ်ပွားခဲ့ရာတွင် ရေဒီယိုသတ္တိကြွစေသော ပစ္စည်းယိုစိမ့်မှု ရှစ်တန်ကျော်ထုတ်လွှတ်ခဲ့ပြီး စတုရန်းကီလိုမီတာ ၆၀၀၀၀ ကျော် အကျယ်အဝန်းရှိ နေရာကို တိုက်ရိုက်ညစ်ညမ်းစေခဲ့သဖြင့် လူပေါင်း ၃ ဒသမ ၂ သန်းခန့်မှာ ဘေးအန္တရာယ်ဖြစ်စေနိုင်သော ဓာတ်ရောင်ခြည်သင့်မှုကို တွေ့ကြုံခဲ့ရသည်။ **ဆင်ဟွာ။**

# အိုလံပစ်မီးရှူးတိုင် လက်ဆင့်ကမ်းပြေးပွဲတွင် ဆီးရီးယားဒုက္ခသည်တစ်ဦး ပါဝင်ဆင်နွှဲ



**အေသင် ဧပြီ ၂၇**  
ဂရိနိုင်ငံတွင် ကျင်းပသည့် အိုလံပစ်မီးရှူးတိုင်လက်ဆင့်ကမ်းပြေးပွဲတွင် ဆီးရီးယားဒုက္ခသည်တစ်ဦး ပါဝင်ဆင်နွှဲခဲ့သည်။ အိုလံပစ်မီးရှူးတိုင်လက်ဆင့်ကမ်းပြေးပွဲကို လွန်ခဲ့သည့် ဗုဒ္ဓဟူးနေ့က စတင်ကျင်းပခဲ့သည်။ အင်္ဂါနေ့ကကျင်းပခဲ့သည့် လက်ဆင့်ကမ်းပြေးပွဲတွင် အေသင်မြို့စွန်ရှိ ဒုက္ခသည်စခန်းမှ အသက်(၂၇)နှစ်ရှိ ဆီးရီးယားဒုက္ခသည် အီဘရာဟင် ဟူစ်နီက မီးရှူးတိုင်သယ်ဆောင်သူအဖြစ် ပါဝင်ဆင်နွှဲခဲ့သည်။ ယင်းဒုက္ခသည်စခန်းတွင် ရွှေ့ပြောင်းလာသူများနှင့် ဒုက္ခသည် ၁၅၀၀ ခန့် ယာယီနေထိုင်လျက်ရှိသည်။

ရွှေ့ပြောင်းလာသူများနှင့် ဒုက္ခသည်များကို စာနာထောက်ခံစေရန်အတွက် အိုလံပစ်မီးရှူးတိုင်လက်ဆင့်ကမ်းပြေးပွဲတွင် အီဘရာဟင် ဟူစ်နီ ပါဝင်နိုင်ရေးကို ဂရိအိုလံပစ်ကော်မတီက စီစဉ်ဆောင်ရွက်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

အီဘရာဟင်သည် ဆီးရီးယားနိုင်ငံတွင် ဗုံးပေါက်ကွဲမှုတစ်ခုအတွင်း ညာဘက်ခြေထောက် ပြတ်တောက်သွားခဲ့ရသည်။ လွန်ခဲ့သည့်နှစ်နှစ်က ဂရိနိုင်ငံသို့ရောက်ရှိလာပြီး ခြေထောက်တုဖြင့် ရေကူးပြိုင်ပွဲများတွင် ပါဝင်ဆင်နွှဲလျက်ရှိသည်။

အီဘရာဟင် မီးရှူးတိုင်ကို ကိုင်ဆောင်ပြီး ဒုက္ခသည်စခန်းအတွင်းသို့ ဝင်ရောက်လာသည့်အခါ လူများက ပျော်ရွှင်စွာအော်ဟစ်ကြပြီး ကလေးငယ်များက သူ့နောက်သို့ ခုန်ပေါက်ပြေးလွှားလိုက်သွားကြသည်။

အီဘရာဟင်က ဆီးရီးယားဒုက္ခသည်များနှင့် အခြားနိုင်ငံများမှ ဒုက္ခသည်များအနေဖြင့် ဒုက္ခသည်စခန်းတွင် နေထိုင်နေခြင်းထက် အခြားနေရာများသို့ ရွှေ့ပြောင်းသင့်သည်ဟုပြောကြားပြီး ၎င်းက ဒုက္ခသည်များကို စာနာထောက်ထားကြရန်လည်း မေတ္တာရပ်ခံခဲ့သည်။ **အင်န်အိုတီချီကေ။**

# မလေးရှားနိုင်ငံ ပဟိုဘာဏ်ဥက္ကဋ္ဌ ရာထူးမှအနားယူ

**ကွာလာလမ်ပူ ဧပြီ ၂၇**  
မလေးရှားနိုင်ငံ ပဟိုဘာဏ်ဥက္ကဋ္ဌ ဇက်ဟီ အက်ဒ်တာ အာဇစ်သည် ဧပြီ ၃၀ ရက်တွင် ဥက္ကဋ္ဌတာဝန်မှ အနားယူမည်ဖြစ်ပြီး ၎င်းနေရာတွင် ပဟိုဘာဏ်ဥတိယဥက္ကဋ္ဌက တာဝန်ယူမည်ဖြစ်ကြောင်း မလေးရှားအစိုးရအဖွဲ့က ယနေ့ သတင်းထုတ်ပြန်ခဲ့ကြောင်း သတင်းများအရ သိရသည်။

လက်ရှိဥက္ကဋ္ဌ အာဇစ်သည် ဧပြီ ၃၀ ရက်မှစပြီး တာဝန်မှ အနားယူမည်ဖြစ်ပြီး ပဟိုဘာဏ်ဥတိယဥက္ကဋ္ဌ ဗိုဟာမက်အီဘရာဟင်က မေ ၁ ရက်မှစပြီး ပဟိုဘာဏ်ဥက္ကဋ္ဌရာထူး ငါးနှစ်သက်တမ်းအတွက် လုပ်ငန်းတာဝန်များကို စတင်တာဝန်ယူသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ထုတ်ပြန်ချက်တစ်ရပ်တွင် မလေးရှားဝန်ကြီးချုပ်က ဆိုသည်။

“ဗိုဟာမက် အီဘရာဟင်ရဲ့ ဦးဆောင်မှုအောက်မှာ ဘဏ်လုပ်ငန်း

အားလုံးအဆင်ပြေမယ်လို့ ယုံကြည်ပါတယ်။ အစိုးရရဲ့ဘဏ္ဍာရေး ဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းတွေ စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းချမှတ်တဲ့နေရာတွေနဲ့ ငွေကြေးမူဝါဒတွေ ချမှတ်တာတွေအပြင် မလေးရှားနိုင်ငံရဲ့ စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်အောင် အစိုးရအဖွဲ့ကို အကြံဉာဏ်တွေပေးနိုင်မယ်လို့လည်း ယုံကြည်ပါတယ်”ဟု ဝန်ကြီးချုပ်က ပြောကြားခဲ့သည်။

အသက်(၅၆)နှစ်ရှိသည့် ဗိုဟာမက်အီဘရာဟင်သည် ၂၀၁၀ ခုနှစ်မှစပြီး ဘဏ်ဥတိယဥက္ကဋ္ဌရာထူးတာဝန်ကို ထမ်းဆောင်ခဲ့သည်။ ဟားဗတ်တက္ကသိုလ်မှ မာစတာဘွဲ့ရရှိခဲ့သည်။ ယင်းသည် ပဟိုဘာဏ်၏ စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းချမှတ်မှုများ၊ ကြီးကြပ်အုပ်ချုပ်မှုများ၊ မဟာဗျူဟာအစီအစဉ်များချမှတ်မှု၊ ငွေပေးချေမှုစနစ်များ၊ အာမခံလုပ်ငန်းကိစ္စများ၊

နိုင်ငံခြားဘဏ်လုပ်ငန်းများနှင့် စီးပွားရေးဈေးကွက်များအပါအဝင် ကဏ္ဍအများအပြားတွင် ကျွမ်းကျင်စွာ ဆောင်ရွက်နိုင်သူဖြစ်သည်။

အာရဗီစီးပွားရေးပျက်ကပ်ဖြင့် ရင်ဆိုင်နေရသည့် ၁၉၉၈ ခုနှစ်တွင် အစိုးရ၏ချမှတ်ထားသော ပြောင်းလဲခြင်းမူဝါဒများကို အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်အတွက် အသက်(၆၈)နှစ်ရှိသည့် ဇက်ဟီ အက်ဒ်တာ အာဇစ်သည် ယာယီပဟိုဘာဏ်ဥက္ကဋ္ဌအဖြစ် တာဝန်ပေးအပ်ခြင်းခံခဲ့ရသည်။ ၂၀၀၀ ပြည့်နှစ်ကစပြီး ပဟိုဘာဏ်ဥက္ကဋ္ဌရာထူးကို တာဝန်ယူထမ်းရွက်ခဲ့သည်။ ၎င်းတာဝန်ထမ်းရွက်ခဲ့သည့် ၁၆ နှစ်တာကာလပတ်လုံးတွင် မလေးရှားနိုင်ငံတွင်းသာမက ကမ္ဘာ့နိုင်ငံများကပါ ပဟိုဘာဏ်ဥက္ကဋ္ဌအဖြစ် အသိအမှတ်ပြု အလေးပေးခြင်းခံခဲ့ရသူလည်းဖြစ်သည်။ **ဆင်ဟွာ။**



မလေးရှားနိုင်ငံပဟိုဘာဏ်ဥက္ကဋ္ဌ ဇက်ဟီ အက်ဒ်တာအာဇစ်။





ပြည်တွင်းရေးရာ

ပြည်သူ့သဘောထားစင်မြင့်

တိုင်းပြည်၏နိုင်ငံရေး၊ စီးပွားရေး၊ လူမှုရေးစသည်တို့နှင့်စပ်လျဉ်း၍ ရှုထောင့်စုံမှ သဘောထားအမြင်စုံတို့ကို အများပြည်သူသို့ တင်ပြပေးနိုင်ရန် ဤကဏ္ဍကို ဖွင့်လှစ်ခြင်းဖြစ်၍ စိတ်ဝင်စားသူ မည်သူမဆို ပါဝင်ရေးသားရန် ဖိတ်ခေါ်ပါသည်။ သို့သော် ကြမ်းတမ်းပြင်းထန်သော အယူအဆ၊ အရေးအသားများကိုမူ သတင်းစာ၏မူဝါဒအရ ဖော်ပြပေးနိုင်မည်မဟုတ်ကြောင်းနှင့် ဤကဏ္ဍတွင်ပါရှိသမျှတို့သည် သက်ဆိုင်ရာဆောင်းပါးရှင်အသီးသီး၏ အဘော်များသာဖြစ်ပါကြောင်း အစီရင်ခံအပ်ပါသည်။ (စာတည်းအဖွဲ့)

# ထိုင်းကဲ့သို့ မိုးပျံကားလမ်းဆောက်ပေးရန် အကြံပြု

## အောင်ချိန်ဘွား

၁၉၈၂ ခုနှစ်က။ ဆိုသော် လွန်ခဲ့သည့် ၃၄ နှစ်တုန်းက ဖြစ်သည့် ဧပြီလထဲမှာပါ။ အစိုးရတာဝန်နှင့်ထိုင်းနိုင်ငံ ဘန်ကောက်မြို့ကိုရောက်ခဲ့သည်။ ဒွန်မောင်းလေဆိပ်မှ ဘန်ကောက်မြို့လယ် ရာမာဖိုး(Rama 4)လမ်းသို့သွား ရာကားလမ်းသည် မော်တော်ကားအလွန်ကျပ်၍ ပိတ်ဆို့မှုကြောင့် မီးပွိုင့်တစ်ခုကြုံတိုင်း မီးနီသုံးလေးခါ မိပြီး နာရီဝက်ခန့် ကားမရွေ့ဘဲ ရပ်နေရသည်။

ယခုနှစ် သင်္ကြန်အကြိုနေ့ (၁၂-၄-၂၀၁၆ ရက်နေ့) က ဘန်ကောက်ကို Asia AINU နှင့်သွားရာ ဒွန်မောင်းလေဆိပ်တွင် ကားလမ်းသုံးထပ်ကို တွေ့ရသည်။ လေဆိပ်မှ ပတ္တယားပင်လယ်ကမ်းခြေမြို့ကို ကားကြီး ဖြင့်သွားသည်။ ကီလို ၁၆၀ ခန့်ဝေးသောကားလမ်းမကြီး Highway သည် မယုံကြည်နိုင်အောင် ကြီးကျယ် ညီညာကြောင်းတွေ့ရသည်။ Freeway ခေါ် မီးပွိုင့်မရှိ၊ ဖြတ်လမ်းလုံးဝမရှိသော လမ်းမကြီးဖြစ်သည်။ မိုးပျံကား လမ်းများက နှစ်ထပ်မှ လေးထပ်အထိရှိသောလမ်းဆုံကို သတိပြုမိသည်။ ဤသို့လမ်းဆုံလမ်းခွဲများတွင် အပေါ်ထပ်၊ အောက်ထပ်စသဖြင့် လိုလျှင်လိုအပ်သလောက် လမ်းများအထပ်ထပ် တည်ဆောက်ထားနိုင်သည်ကို မျက်ဝါးထင်ထင် တွေ့မြင်ရသောအခါ အားကျမိသည်။ ပတ္တယားမြို့ဝင်သည်အထိ Freeway ချည်းသာ မောင်း ခဲ့ရ၍ ယာဉ်ကျပ်တည်းမှု၊ ပိတ်ဆို့မှုလုံးဝမရှိဘဲ မှန်မှန် နှင့် မိုင်နှုန်းမနွေးမမြန်မောင်းခဲ့ရာ နှစ်နာရီခွဲအကြာ ပတ္တယားမြို့ထဲဝင်သည်။ မီးပွိုင့်ကို လမ်းဆုံ၌တွေ့ရပြီး မီးနီကို မှိတ်တုတ် အချက် ၅၀ သာစောင့်ရ၍ အချက် ပြီးရုံရာတွင် ကားတန်းအရှည်ကြီး တန်းစီမစောင့်ရ၊ တိုးလေ့မမောင်းရဘဲ ခဏနှင့်လမ်းဆုံကိုဖြတ်ကျော်ခဲ့ သည်။

ဘန်ကောက်-ပတ္တယား ကားလမ်းမကြီးသည် အချို့နေရာတွင် ဘယ်ဘက်တွင်ယာဉ်ကြော ခြောက်ခု၊ ညာဘက်ယာဉ်ကြောခြောက်ခုအထိကျယ်သည့်အပြင် Freeway ယာဉ်ကြောများ၏ ဝဲယာအနားသတ်ခြံစည်းရိုး သို့မဟုတ် အုတ်ရိုး သို့မဟုတ် သံတန်း (သုံးပေခန့် အမြင့်နှင့်ကာရံထား)၏ အပြင်ဘက်တွင် နှစ်လမ်း မောင်းယာဉ်ကြော နှစ်ကြောလည်းရှိသေးပုံကို အံ့မခန်း တွေ့နိုင်သည်။ ဤသို့ ကျယ်ပြန့်သောလမ်းနေရာတွင် Freeway ဝဲဘက်၌ လက်ဝဲကမ်းမောင်း ခြောက်လမ်းနှင့် အပြင်ဘက် နှစ်လမ်းမောင်းနှစ်လမ်း၊ ယာဘက်၌လက် ဝဲကမ်းမောင်းမျက်နှာချင်းဆိုင် ခြောက်လမ်းနှင့်အပြင် နံရံတိုဘက် နှစ်လမ်းမောင်း နှစ်လမ်း စုစုပေါင်း ယာဉ်



ကျောပမာဏ ၁၆ လိုင်းအထိရှိပုံကို တွေ့ရသည်။ ရန်ကုန်- နေပြည်တော် -မန္တလေးလမ်းမကြီးကို အဘယ်ကြောင့် ဤသို့မဆောက်နိုင်ရမှာလဲဟု တွေးမိသည်။ လက်ရှိ ရန်ကုန်-နေပြည်တော်လမ်းမကြီးသည် လမ်းခင်း ကွန်ကရစ်ကို နေရာအနည်းငယ်သာ ကတ္တရာဖုံးနိုင် သေးသည်။ ဘန်ကောက်-ပတ္တယားလမ်းမကြီးကမူ အစ အဆုံးကတ္တရာအချိုးကျခင်းထားသဖြင့် အလွန်ချော မွေပြီး ကားတွေခုန်လည်းမခုန်၊ ဆောင့်လည်းမဆောင့်၊ လူးလည်းမလူး၊ တာယာနှင့်ယာဉ်အပိုပစ္စည်းများ ပျက်စီးမှုဒဏ်မခံရ၍ သက်တမ်းရှည်ရှည် အသုံးခံမည်။ ထိုလမ်းချောမွေ့မှုကြောင့် ကားအပိုပစ္စည်းခဏခဏ မလဲရဘဲ နိုင်ငံခြားမှ ခဏခဏဝယ်ရမည့် ကုန်ကျစရိတ် များစွာသက်သာပေးမည်။

လက်ရှိကာလတွင် ရန်ကုန်မြို့တော်၌ ကားကျပ်ပြီး ယာဉ်ပိတ်ဆို့မှုဒုက္ခ အကြီးအကျယ်ခံနေရပုံမှာ လွန်ခဲ့သော အနှစ် ၃၀ ကျော်က ဘန်ကောက်မြို့ခံရပုံနှင့်အတော် တူသည်။ လွန်ခဲ့သည့်အနှစ် ၃၀ ကျော်က ဘန်ကောက်မြို့ကို ကိုယ်တိုင်ရောက်ခဲ့သည်မှာ အစိုးရတာဝန်နှင့် လေးနှစ် အတွင်း ခြောက်ခေါက်ရောက်ခဲ့ဖူးသည်။ သံရုံးဝန်ထမ်း များဆို နှစ်နှင့်ချီနေခဲ့ဖူးသည်။ ထို့ကြောင့် လွန်ခဲ့ သော အနှစ် ၃၀ ကျော်က ယာဉ်ကြောပိတ်ဆို့မှု ကြောင့် ကိုယ်တွေ့သိကြမည်။



ယခုဘန်ကောက်မြို့မှ ပတ္တယားကမ်းခြေမြို့သို့ ကီလိုမီတာ ၁၆၀ ခန့်အသွားတွင်လည်း Freewayနှင့် တောက်လျှောက် အပေါ်လမ်း၊ အလယ်လမ်း၊ မြေညီ အောက်လမ်းတို့မှ သွား/ပြန်ခဲ့သည်။ ဘန်ကောက်မြို့မှ အယုဒ္ဓယမြို့သို့ ကီလို ၉၀ ခန့်ကို သွား/ပြန်ခဲ့သည်။ အစ အဆုံး Freeway ချည်းဖြစ်သည်။ အယုဒ္ဓယမြို့ဝင်မှ အချက်ပြမီးတိုင်ကို ဆုံရသည်။ ဤမျှရှည်သော အဝေးပြေး လမ်းမများကို Freeway ခေါ် ဖြတ်လမ်းမရှိ၊ အချက်ပြ မီးတိုင်မရှိဘဲ တောက်လျှောက်မောင်းခဲ့ခြင်းမှာ Crossing ခေါ် ဖြတ်လမ်းနှင့်ဆုံတိုင်း အပေါ်မှ မိုးပျံလမ်း တည်ဆောက်ထား၍ဖြတ်ကျော်နိုင်ခြင်းကြောင့် ဖြစ်သည်။ ဘန်ကောက်မြို့လယ်တွင် မိုးပျံကားလမ်း အထပ်ထပ် ရှိနေကြောင်း တွေ့ခဲ့သည်။ ယခင်လွန်ခဲ့သော အနှစ် ၃၀ ကျော်ရောက်ရှိစဉ်က မိုးပျံလမ်းများမရှိ၍ လမ်းလေးခု ဆုံသောနေရာအလွန်များသော ဘန်ကောက်မြို့တွင် အချက်ပြမီးတိုင်များရောက်တိုင်း ရပ်ရ၊ စောင့်ရသော ကြောင့် ကားပိတ်ဆို့မှုဖြစ်ခဲ့သည်။ မြို့ကြီးများတွင် ကားကျပ်၍ ပိတ်ဆို့မှုဖြစ်ခြင်းမှာ လမ်းဆုံလမ်းခွဲများပြီး အချက်ပြမီးတိုင်များကို ရပ်စောင့်ရသောကြောင့် အဓိက ဖြစ်သည်ဟု ယာဉ်သွားလာရေးလုပ်ငန်းကျွမ်းကျင်သူတို့ က ဆိုသည်။ ထို့ကြောင့် ကားလမ်းများကျပ်တည်းပိတ်ဆို့မှု နည်းအောင်နှင့်မရှိအောင်လုပ်ရန် အကောင်းဆုံးနည်း လမ်းမှာ မိုးပျံလမ်းများဖောက်လုပ်မှ အဆင်ပြေမည်ဖြစ် သည်။ မိုးပျံလမ်းများဟူသည်ဖြတ်လမ်းမရှိ၍ လွတ်လပ် စွာ သွားလာနိုင်သောအလွတ်လမ်း (Freeway)များဟု အနောက်တိုင်း (အထူးသဖြင့်အမေရိကန်တို့)ကခေါ်သည်။ အရှေ့တိုင်း စင်ကာပူနှင့် ယခုဘန်ကောက်တို့က Express way ဟု ခေါ်သည်။

ထိုင်းနိုင်ငံ ဘန်ကောက်မြို့တွင် လွန်ခဲ့သော အနှစ် ၃၀ ကျော်ကတည်းက လူဦးရေခြောက်သန်းကျော်သည်။ ကမ္ဘာ လှည့်ခရီးသည်လာရောက်မှု တစ်နှစ်ကိုးသန်းအထိ ရှိခဲ့ သည်။ ကားစီးရေ ခြောက်သန်းကျော်ရှိခဲ့သည်။ ထိုစဉ်က ကားပိတ်ဆို့မှုကြီးစွာဖြစ်ခဲ့သည်ကို ကမ္ဘာ့ခေတ်မီ တိုးတက်သော နိုင်ငံများမှ ယာဉ်သွားလာရေးဆိုင်ရာ ကျွမ်းကျင်ပညာရှင်များ ဖိတ်ခေါ်၍ ကားလမ်းပိတ်ဆို့မှုမဖြစ် စေသော နည်းလမ်းများကိုမေးမြန်းခဲ့သည်။ ပညာရှင်များက လေ့လာပြီး လမ်းဆုံလမ်းခွဲများ၌ မီးပွိုင့်များခြင်းကြောင့် အဓိကဖြစ်ကြောင်း၊ မီးပွိုင့်လျှော့ချ၍မရသောကြောင့် မိုးပျံကားလမ်း၊ ရထားလမ်းနှင့် မြေအောက်ရထားလမ်း များဖောက်လုပ်မှသာ ယာဉ်ကြောပိတ်ဆို့မှုလျော့နည်းမည် ဟု အကြံပြုခဲ့သည်။

ယခုဘန်ကောက်မြို့ကိုရောက်သော် မြို့လယ်ကောင်

မြို့ကြီးများတွင် ကားကျပ်၍ ပိတ်ဆို့မှု ဖြစ်ခြင်းမှာ လမ်းဆုံလမ်းခွဲများပြီး အချက်ပြမီးတိုင်များကို ရပ်စောင့်ရ သောကြောင့် အဓိကဖြစ်သည်ဟု ယာဉ် သွားလာရေးလုပ်ငန်းကျွမ်းကျင်သူတို့က ဆိုသည်။ ထို့ကြောင့် ကားလမ်းများ ကျပ်တည်းပိတ်ဆို့မှုနည်းအောင်နှင့် မရှိ အောင်လုပ်ရန် အကောင်းဆုံးနည်း လမ်းမှာ မိုးပျံလမ်းများဖောက်လုပ်မှ အဆင်ပြေမည်ဖြစ် ...

မှာရော၊ မြို့စွန်များရော၊ မြို့ချင်းဆက်အဝေးပြေး ကားလမ်းကြီးများတွင်ပါ ကားကျပ်ခြင်း၊ ယာဉ်ကြော ပိတ်ဆို့ခြင်း လုံးဝမရှိသလောက်ဖြစ်နေကြောင်း ခြောက်ရက်ကြာ သွားလာစဉ် တွေ့သိခဲ့ရသည်။

ယခုအခါ ဘန်ကောက်မြို့တွင်လူဦးရေ ၁၁ သန်း ခန့်ရှိသည်။ ကားစီးရေက ထိုင်းနိုင်ငံတွင် ၁၁ သန်း ကျော်ရှိသည်။ ကမ္ဘာလှည့်ခရီးသည်များက တစ်နှစ် ၂၈ သန်းမှသန်း ၃၀ ခန့်လာရောက်မှုရှိသည်။ သွားလာရေး ကိစ္စက အလွန်များပြားလှသည်။ သို့ပါလျက် ဘန်ကောက်မြို့ကြီးရော အခြားမြို့များပါ ကားလမ်း များတွင် ကားမကျပ် ယာဉ်ပိတ်ဆို့မှုမရှိဘဲ ရှိသမျှကား များ ခပ်ကျဲကျဲ တန်းစီပြေးနေကြသည်ကို မြင်ရသည်။

မကျပ်ရခြင်းမှာ ကားလမ်းဟူသမျှ မြို့ထဲမြို့ပြင်၊ မြို့ဆက်လမ်းများမကျန် မိုးပျံလမ်း နှစ်ထပ်၊ သုံးထပ် မှ အရေးကြီးလမ်းဆုံဆုံ လေးထပ်အထိ တည်ဆောက် ထားပုံမှာ အလွန်ရှုခင်းလှသည်။ ကားလမ်းအပြင် မိုးပျံရထားလမ်းလည်းရှိသည်။ မြေအောက်ရထား လမ်းလည်းရှိသည်။ အာရှမြို့တော်ကြီးများနှင့် ကမ္ဘာ မြို့တော်ကြီးများနည်းတူ Traffic Jam ယာဉ်သွား လာရေးပိတ်ဆို့မှုမရှိအောင် ထိုင်းခေါင်းဆောင်တို့ ပီပီပြင်ပြင် ပြတ်ပြတ်သားသား ထိထိရောက်ရောက် လုပ်ပေးစရာရှိ လုပ်ပေးခဲ့ခြင်းကြောင့် ဖြစ်သည်။

ကမ္ဘာ့ထိပ်ဆုံးနိုင်ငံဖြစ်သည့် အမေရိကန်၊ အင်္ဂလန်၊ ပြင်သစ်၊ ကနေဒါ စသောနိုင်ငံများနှင့် အာရှတိုက်မှ ဂျပန်၊ တရုတ်၊ အိန္ဒိယ၊ ဟောင်ကောင်၊ စင်ကာပူစသော နိုင်ငံများရှိမြို့တော်ကြီးများတွင် ကားနှင့်ရထားလမ်း များ ပိတ်ဆို့မှုမဖြစ်စေရန် မိုးပျံနှင့်မြေအောက်ကားလမ်း၊ ရထားလမ်းများကို မလွဲမသွေ ဖောက်လုပ်ခဲ့ကြသည်။ ထို့ကြောင့် ရန်ကုန်မြို့တွင် ကားလမ်းများကျပ်၍ ယာဉ် ကြောပိတ်ဆို့မှုမှာ သိသိသာသာများလာသည်ကို ဖြေရှင်းရန် အကောင်းဆုံးနည်းမှာ မိုးပျံကားလမ်းများ ကို ဦးစွာပထမ ဦးစားပေးဖောက်လုပ်တည်ဆောက်ပေး ရန်ဖြစ်သည်။

ယခုအစိုးရသစ်တွင် နိုင်ငံတော်သမ္မတကြီး ကိုယ်တိုင်က အကြံပေးမှုကို လက်ခံကြောင်း၊ နိုင်ငံတော် ၏ အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်ကလည်း နှစ်သစ်ကူးမိန့်ခွန်းတွင် “ပြည်သူလူထုရဲ့ ပါဝင်ပတ်သက်မှုနဲ့ ကျွန်ုပ်တို့ အောင် မြင်စေရမယ်လို့တော့ ကျွန်ုပ်တို့ရဲ့ပုံစံဟာ”ဟု မိန့်ဆိုခဲ့သည်။ ပြည်သူက ယုံကြည်မှု တကယ်ရှိတယ် ဆိုလို့ရှိရင် ကျွန်ုပ်တို့မအောင်မြင်နိုင်တဲ့ကိစ္စ ဘာမျှ

















ပြည်တွင်းရေးရာ

မူဆယ်တွင်တွေ့ရှိခဲ့သည့် မပေါက်ကွဲသေးသည့်

အသံမိုင်းနှစ်လုံးအား

ရဲတပ်ဖွဲ့မှူးရုံး၌ဖျက်ဆီး

မူဆယ် ၈ ဧပြီ ၂၇ မူဆယ်မြို့၊ ဆင်ဖြူကျွန်းအနီးတွင် မပေါက်ကွဲသေးသည့် တရုတ် နိုင်ငံလုပ် အသံမိုင်းနှစ်လုံးကို ဧပြီ ၂၇ ရက်က တွေ့ရှိခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

မူဆယ်မြို့၊ မေဇွဲကြီးနှင့် ဆင်ဖြူ ကျွန်းလှိုင်ရေအတွက် ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင် များနှင့် ဈေးလုံခြုံရေးတို့ ပူးပေါင်း လှည့်ကင်း ဆောင်ရွက်နေစဉ် ဆင်ဖြူကျွန်းတောင်ဘက်ရှိ ဆန်းသစ် ကားဂိတ်အနောက်ဘက် ပေ ၂၀ အကွာ အမှိုက်ပုံအနီးတွင် စနက်တံတပ်ထားသည့် အသံမိုင်း နှစ်လုံးအားတွေ့ရှိခဲ့ခြင်း ဖြစ် သည်။

နယ်မြေခံတပ်မတော် ရှေ့တန်း ခလရ ၄၂ (မူဆယ်)က နံနက် ၈ နာရီခွဲတွင် မူဆယ်မြို့နယ် ရဲတပ်ဖွဲ့မှူးရုံး၌ အဆိုပါ မိုင်းအား လာရောက်ယူဆောင်ကာ ဖျက်ဆီးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ဆရာမောင်(မူဆယ်) □

မွန်ပြည်နယ်တွင် ပြည်တွင်းပြည်ပခရီးသွားလည်ပတ်မှုမြှင့်တက်လာ

ဧရာ ၈ ဧပြီ ၂၇ မွန်ပြည်နယ်အတွင်းသို့ ပြည်တွင်းပြည်ပမှ ခရီးသွားများလာရောက်မှုမှာ ၂၀၁၆ ခုနှစ် မတ် လအထိ ပြည်ပခရီးသွားများ လာရောက်လည် ပတ်မှု ၄၂၂၉၈ ဦးဖြစ်သည်။ ၂၀၁၅ ခုနှစ် မတ်လ ကာလတွင် ၄၀၈၆၉ ဦး လာ ရောက်လည်ပတ်ခဲ့ရာ ယခုနှစ်တွင် ၄၂၉၂ ဦး တိုး တက်မြင့်လာနေကြောင်း၊ ပြည်တွင်းခရီးသွား များ ၂၀၁၆ ခုနှစ် မတ်လတွင် ၈၀၀၀၃ ဦးဖြစ် ကာ ၂၀၁၅ ခုနှစ် မတ်လအထိ ၆၆၈၅၅၀ ဦး ဖြစ်၍ ကာလတူနှိုင်းယှဉ်လျှင် ၁၃၂၂၈၁ ဦး တိုး တက်လာကြောင်း မွန်ပြည်နယ်ဟိုတယ် နှင့်ခရီး သွားလုပ်ငန်း ညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာနမှ ဒုတိယ ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးဟောကကျင်မုန်က ပြော သည်။

ပြည်ပခရီးသွားများ လာရောက်ရာတွင် ရန်ကုန်၊ မန္တလေး၊ နေပြည်တော်ကနေ တစ်ဆင့် လေဆိပ်မှ ဝင်ရောက်ကြသည့်အပြင် နယ်စပ် ဝင်ပေါက်များဖြစ်သော တမူး၊ တာချီလိတ်၊ မြဝတီ၊ ထီးခီးနယ်စပ်ဂိတ်မှလည်း ကိုယ်ပိုင် မော်တော်ယာဉ်များ၊ မော်တော်ဆိုင်ကယ်များ၊ စက်ဘီးများစီးနင်း၍ အုပ်စုအလိုက်လည်း ကောင်း၊ တစ်ဦးချင်းအလိုက်လည်းကောင်း ဝင် ရောက်လည်ပတ်ခဲ့ကြကြောင်း ဦးဟောကကျင် မုန်က ဆက်လက်ပြောကြားသည်။

ပြည်တွင်းပြည်ပမှ ဝင်လာသောခရီးသွား များမှာ ဟိုတယ်နှင့်တည်းခိုခန်းသို့ ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဝင်ရောက်မှုများတွင် ပြည်တွင်း ၁၇၇၂၂၄ ဦး ပြည်ပမှ ၁၀၆၅၂၁ ဦး ဖြစ်ကာ ထိုင်းနိုင်ငံသား များက အများဆုံးဖြစ်ပြီး ရန်ကုန်လေဆိပ်မှ



တစ်ဆင့်ဝင်ရောက်ကြပြီး မြဝတီနယ်စပ်ကနေ တစ်ဆင့် ဝင်ရောက်မှုများလည်းရှိသည်။ အနောက်ဥရောပနိုင်ငံများဖြစ်သော အီတလီ၊ ပြင်သစ်၊ စပိန်နိုင်ငံသားများလာရောက်လည် ပတ်မှုမှာ ဒုတိယအများဆုံးဖြစ်ပြီး ကော့ သောင်းမှတစ်ဆင့် အပျော်စီးရွက်လှေများဖြင့် လည်း လာရောက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ နိုင်ငံခြားခရီးသွားအများစုမှာ ဒေသအတွင်း သို့ လည်ပတ်လျက်ရှိရာတွင် သမိုင်းဝင်ဘုရား စေတီပုထိုးများ၊ ရှေးဟောင်းယဉ်ကျေးမှုပြခန်း၊

သမိုင်းဝင်လှိုက်ဂူဖြစ်သော ကျိုက်မရောမြို့မှ ခရုံဂူ၊ ဖားဖောင်းဂူ၊ သဘာဝတောတောင်ရေမြေ ရွှေခင်းများ၊ ကျိုက္ခမီ၊ စက်စ၊ ရေ၊ ကဗျာ၊ ဘုရား တောင်ပင်လယ်ဝ အပန်းဖြေစခန်းကမ်းခြေ များသို့ အဓိကသွားရောက်လေ့လာကြကြောင်း သိရသည်။ ပြည်တွင်းပြည်ပမှ ခရီးသွား မြင့်တက်လာ သည့်အပြင် အမျှ နေ့စဉ် နိုင်ငံဘာလမှစ၍ မေလ ကုန်အထိ ခရီးသည်များပြားသည့်ကာလများ တွင် ဟိုတယ်၊ တည်းခိုခန်း လိုအပ်ချက်များရှိ

နေပြီး ကျန်သည့်ခွန်လမှ အောက်တိုဘာလ ကုန်အထိ ခရီးသွားများနည်းပါးသည့် ကာလ တွင် အခန်းများ လုံလောက်မှုရှိနေကြောင်း သိရသည်။ မွန်ပြည်နယ်အတွင်း လုပ်ပိုင်ခွင့်ရထား သော ဟိုတယ် ၂၆ လုံးရှိပြီး တည်းခိုခန်း ၁၇ လုံးရှိရာ အခန်းပေါင်း ၁၄၉၆ ခန်းရှိပြီး တည် ဆောက်၊ လျှောက်ထားဆဲဟိုတယ်၊ တည်းခိုခန်း မှာ ၁၄ လုံးရှိရာ အခန်းပေါင်း ၅၆၈ ခန်း ရှိနေ ကြောင်း သိရသည်။ ထွင်ထွင်(ဧရာ)

သောက်သုံးရေများအခက်အခဲ ရှိမရှိကွင်းဆင်းစစ်ဆေး

အောင်လံ ၈ ဧပြီ ၂၇ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး သရက်ခရိုင် အောင်လံမြို့နယ်တွင် သောက်သုံးရေများ အခက်အခဲ ရှိ၊ မရှိ သိရှိနိုင်ရန်တွက် မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးသိန်းဆင့်နှင့် မြို့နယ်ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန ဦးစီးမှူးဦးတိုးကြည်တို့ သည် ဧပြီ ၂၇ ရက် နံနက်ပိုင်းမှစတင်၍ စွယ်တုံ၊ ထူးပေါက်၊ သုံးရွာဆိုင် လက် ပခန်း၊ သစ်ချို ရေဒင် ရေတွင်းကြီး၊ ဘွင်ပင်ကျေးရွာများသို့ သွားရောက်စစ်ဆေးသည်။ ၎င်းအပြင် အောင်လံမြို့မှ အသွားအပြန် ၁၀၈ မိုင်ကျော်ကွာဝေးသော တွန် တိုင်ကျေးရွာသို့ သွားရောက်ခဲ့ရာ ၎င်းကျေးရွာအနီးတွင်ရှိသော လက်တူးတွင်း နှစ်တွင်းနှင့် မြေသားရေကန်တို့မှာ ရေနည်းနေသဖြင့် တစ်ဖာလုံအကွာရှိ ဆည် မှရေကို သွားရောက်ခပ်ရသဖြင့် အခက်အခဲရှိ၍ မြေသားရေကန်တောင်းခံမှု အပေါ် အထက်အဖွဲ့အစည်းအဆင့်ဆင့် တင်ပြတောင်းခံပေးမည်ဖြစ် ကြောင်း ဆွေးနွေးပြောကြားခဲ့သည်။ သိန်းလွင်(အောင်လံ)



သူငယ်တန်းသင်ရိုးသစ် (KG) ဆင့်ပွားသင်တန်းဖွင့်

ဝန်းသို ၈ ဧပြီ ၂၇ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ဝန်းသိုမြို့နယ်တွင် ၂၀၁၆-၂၀၁၇ ပညာသင်နှစ် သူငယ်တန်း(KG) သင်ရိုးသစ်အတွက် မူလတန်းကျောင်းအုပ်များနှင့် KG သင် ဆရာ၊ ဆရာမများအား လေ့ကျင့်သင်တန်းပေးရေး မြို့နယ်အဆင့် ဆင့်ပွား သင်တန်းဖွင့်ပွဲ အခမ်းအနားကို ဧပြီ ၂၇ ရက်က အခြေခံပညာအထက်တန်း ကျောင်းခန်းမ၌ ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ အဆိုပါသင်တန်းတွင် KG သူငယ်တန်းကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူများနှင့် ထိတွေ့သင်ကြားရသော မူလတန်းကျောင်းအုပ်များနှင့် ဆရာ၊ ဆရာမ စုစုပေါင်း ၂၄၉ ဦးကို တိုင်းအဆင့် KG နည်းပြသင်တန်းတက်ရောက်ခဲ့သော ဆရာ၊ ဆရာမ များက ထပ်ဆင့်ပြန်လည်၍ ဧပြီ ၂၇ ရက် မှ မေ ၁၀ ရက် ထိ သင်ကြားပေးသွား မည် ဖြစ်ကြောင်းသိရသည်။ မြို့နယ်(ပြန်/ဆက်)

Mingalar Cinemas advertisement featuring a movie schedule table and posters for 'အချစ်ခင်', 'The Jungle Book', 'FAN', 'The Other Side of the Door', and 'London Has Fallen'.










# THE FIRST-EVER BMW EXPO IS COMING.



Prestige Automobiles Co.,Ltd. The Exclusive Authorised BMW Dealer in Myanmar.  
Hotline : 01- 230 6133  [www.facebook.com/BMWPAC](http://www.facebook.com/BMWPAC)





**ကြေးမုံ**

**စေ့စပ်ကြောင်းလမ်းပြီးစီးခြင်း**

ကလေးမြို့နေ ဦးသန်းဝင်း-ဒေါ်ခင်ဌေးတို့၏သား

**မောင်စန်းမျိုးလွင်**

**Diploma in International Export**  
(University of Amsterdam, the Netherlands)

**Diploma in Dutch Language Proficiency**

(University of Amsterdam, the Netherlands)

နှင့်

ကလေးမြို့၊ အင်းပြင်ရွာနေ ဦးမြင့်ဇော်-ဒေါ်ခက်ခက်တို့၏ သမီး

**မယဉ်မင်းခင်ခင်**

**B.A(Hons),M.A(English)**

**Diploma in English Language Proficiency (SEMEO),**

**International Diploma in Computer Studies(NCC,UK)**

တို့သည် ၂၄-၄-၂၀၁၆ရက်တွင် နှစ်ဖက်သောမိဘလူကြီးများရှေ့မှောက်၌ စေ့စပ်ကြောင်းလမ်းပြီးစီးပါကြောင်း။

**နှစ်ဖက်သောမိဘများနှင့်**

**မောင်စန်းမျိုးလွင်-မယဉ်မင်းခင်ခင်**

**လူရည်ချွန် ရွေးချယ်ခံရခြင်းအတွက် အထူးဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ခြင်း**

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်၊ အထက(၂) အဋ္ဌမတန်း(A)မှ မခန့်ရတီကျော်အား ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ၏ ၂၀၁၅/၂၀၁၆ ပညာသင်နှစ်အခြေခံ ပညာအဆင့် ဘက်စုံပညာထူးချွန်ဆု ရွေးချယ်ခံရခြင်းအတွက် အထူးဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ပါကြောင်းနှင့် မခန့်ရတီကျော် အား လူရည်ချွန်တစ်ယောက်ဖြစ်လာစေရန် အသိပညာ၊ အတတ်ပညာများကို သင်ကြားပို့ချပေးပါသော ကွမ်းခြံကုန်းမြို့နယ်မှ မြို့နယ်ပညာရေးမှူး၊ အထက(၂)ကျောင်းအုပ်ဆရာမကြီးနှင့် တကွ မူလတန်းမှစ၍ ယခု အလယ်တန်း၊ အထက်တန်းအထိ ပညာသင်ကြားပြသပေးခဲ့သော ဆရာ၊ ဆရာမများနှင့် သင်ဆရာ မြင်ဆရာ ကြားဆရာများ၊ မိတ်ဆွေသင်္ဂဟများ၊ အဘက်ဘက်မှ ပိုင်းဝန်းကူညီသင်ကြားပေးခဲ့ကြသော ပုဂ္ဂိုလ်များအားလုံးကို အထူးကျေးဇူးတင်ရှိကြောင်း မှတ်တမ်းတင်အပ်ပါသည်။


- တိုးတိုး - ဦးမောင်ညို  
ဘွားဘွား - ဒေါ်ယဉ်ရွှေ(သန့်-**Electronic**)  
ဖေဖေ - ဦးကျော်မင်းထွန်း(**E.E** ဒေါ်ပုံမြို့နယ်လျှပ်စစ်မန်နေဂျာလုံး)  
မေမေ - ဒေါ်သန္တာညို

**လယ်တီပီပဿနာ ကမ္မဋ္ဌာနစရိယ ဆရာဖြစ်သင်တန်း**

ရန်ကုန်မြို့၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ နာဂလုံကုသတိုဝ်းကုန်းမြေ ကလေးတော်ရ ဆရာတော်၊ မြန်မာနိုင်ငံလုံးဆိုင်ရာ လယ်တီပီပဿနာစရိယအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ၊ နိုင်ငံတော် ဩဝါဒါစရိယ၊ အဋ္ဌမဟာပဏ္ဍိတ၊ အဋ္ဌမဟာကမ္မဋ္ဌာနစရိယ လယ်တီပီပဿနာစရိယ အဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့ဝင်များဖြစ်ကြောင်းနှင့် ဆရာတော်အရ "သက္ကမ" အဖြစ် "လယ်တီပီပဿနာ ကမ္မဋ္ဌာနစရိယ ဆရာဖြစ်သင်တန်း"ကို (၁၃၇၈ ခုနှစ်) ကဆုန်လပြည့်ကျော် ၁ ရက်) ၂၂-၅-၂၀၁၆ ရက်(တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် ၉ နာရီတွင် စတင်ဖွင့်လှစ်ပါသည်။ ဩဝါဒါစရိယဆရာတော် အရှင်မြတ်တို့ထံမှ ဩဝါဒစကား နှိုးမြှင်ပေးတော်မူပါသည်။  
ပထမကြိမ်တန်းအထက် အောင်မြင်ပြီးသော အရှင်မြတ်များ၊ ဆရာလေးများ၊ ကျောင်းထိုင်ကျောင်းပိုင်အရှင်မြတ်များ၊ ဩဝါဒါစရိယဆရာတော်ကြီးများထံမှ ထောက်ခံချက်ရရှိထားသော ပုဂ္ဂိုလ်များ သင်တန်းတက်ရောက်ခွင့် ရှိပါသည်။  
၁၃၇၈ ခုနှစ် ကဆုန်လပြည့်နေ့ ၂၅-၅-၂၀၁၆ ရက်(စနေနေ့) ညနေ ၅ နာရီ ဂိုဏ်းပေါင်းစုံ သံယုဉ်ပုဒ်အဖွဲ့ ကြွရောက်တော်မူပါရန် လျှောက်ထား ပါသည်တို့အား။

**နန်းစွယ်(ဥက္ကဋ္ဌ)**  
**လယ်တီပီပဿနာမြန်မာ့ရေးပဟိုအဖွဲ့ချုပ်**  
**ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး**  
**ဖုန်း-၀၉-၅၀၈၉၃၃၇၊ ၀၉-၄၀၀၄၀၅၅၉၊ ၀၉-၄၂၅၀၀၃၃၈၈**


**ရွက်စိမ်းဆိုင်မှ**  
**လျော်ဖြူ (ဖြူသန့်)နှင့် (လျော်စေးအဖြူ)ဝယ်လိုပါသည်**  
မန်ဂန်းရွာ၊ နံ့သာနီ(ရွေးကြီး)လျော်ဖြူ/ ကျွန်း၊ ကြယ်ပဲ မိုးဝေများ ရပါပြီ။  
အမှတ်- H-3၊ ဆင်ကန်ပတ်လမ်း၊ မြေပဒေသာကျွန်း၊ ဗဟန်း  
အမှတ်-690A နေပြည်တော်အမြန်လမ်း၊ ၁၁မိုင်၅၇၇လမ်း(ရွက်စိမ်းခြံ)  
Ph-095107064, 09796333652, 0931130329



**TV SIKKON စိန်ရွှေဂုဏ်တရားဆိုင်**

**စိန်ရွှေဂုဏ်တရားဆိုင်** ဝယ်ယူရအောင် အားထုတ်ကြပါ။

အမှတ်(၂၀၅)၊ ၃၁×၃၂လမ်းကြား၊ အနောက်လမ်းမကြီး၊  
ဆူးလေ၊ ရန်ကုန်တွင် (၁-၅-၂၀၁၆)နေ့မှ  
စတင်ဖွင့်လှစ်တော့မည်ဖြစ်ပါသည်။ ဝယ်ယူအားထုတ်အားပေး  
ကြည့်ရှုအားပေးပါရန် လေးစားစွာ ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။



**ဆိုင်(၁) အမှတ် - ၂၀၅၊ ၃၁-၃၂လမ်းကြား၊ အနောက်လမ်းမကြီး၊ ဆူးလေ၊ ဖုန်း - ၀၁၂၅၀၄၈၈၊ ၀၉၄၄၀၄၄၀၀၃၆၊ ၀၉၄၄၀၄၄၀၀၄၇**  
**ဆိုင်(၂) အမှတ် - ၁၁၁၊ သုမင်္ဂလ္လာလမ်းနှင့်လေးထောင့်ကန်လမ်းထောင့်၊ သယ်န်းကျွန်း၊ ဇေယျာ၊ ဖုန်း - ၀၁၈၅၆၄၇၀၅၊ ၀၉၄၄၀၄၄၀၀၃၈၊ ၀၉၄၄၀၄၄၀၀၃၉**

**KMD Institute** LCCI Level I, II, III (စာရင်းကိုင်သင်တန်းများ)

ဆရာဦးသန်းဇော်ဦး ကိုယ်တိုင်သင်ကြားသော

- Level 1 & 2 Book Keeping and accounts Course ကိုသင်ကြားပေးပါမည်။
- မေးခွန်းဟောင်းများကို အခမဲ့ ပြန်လည်သင်ကြားပေးပြီး Exam အောင်မြင်သည်အထိ တန်းခွဲသစ်များသို့ ပြန်လည်တက်ရောက် သင်ကြားပေးပါမည်။
- Level 3 သင်တန်းပြီးဆုံးပါက KMD တွင် On Job Training ဆောင်နိုင်ပြီး အလုပ်သင် စာရင်းကိုင်အဖြစ် အရည်အချင်းပြည့်မီ ပါက လုပ်ငန်းခွင်ဝင်နိုင်အောင် လုပ်ဆောင်ပေးပါမည်။

**LCCI - I, II**  
**Oct Exam Series**

လှည်းတန်း - 18-MAY-2016 (5:30PM-7:30PM) (WED, THU, FRI)  
အမှတ်(၁၅/မ)၊ တောထူထပ်၊ ဦးထွန်းလမ်း၊ မြောက်၊ ကားမောင်း၊ ☎ ၅၀၂၂၁၀၊ ၅၂၄၄၀၀

မြန်မာ့အသံ - 10-MAY-2016 (7:30AM-10:30AM) (TUE-WED)  
ဥပသ၊ ပြည်လမ်း၊ မဟာမြိုင်ကားမှတ်တိုင်အနီး၊ စမ်းရောင်း၊ ညိုဏ်း၊ ☎ ၅၂၇၄၄၆၊ ၅၀၂၂၃၄

**F.A.M.E မှ ဖွင့် လှစ်မည့် IQN ( UK ) Diploma များ**

- \* HR နယ်ပယ်ထဲ တွင် ကျွမ်းကျင်စွာလုပ်ကိုင်နိုင်ရန်အတွက် **Diploma in Human Resource Management ( IQN - UK )**
- \* Marketing ကိုလေ့လာလိုသူများအတွက် **Diploma in Marketing ( IQN - UK )**
- \* Professional Certificate ကိုရယူလိုသူတိုင်းအတွက်
  - \* Professional Certificate in Business Management
    - \* Human Resource Management
    - \* Sales and Marketing
    - \* Business Management

အမှတ် ၁၂၄၊ ၁-ဘီ၊ ၂၀လမ်း၊ လသာမြို့နယ်  
09-73081131, 09-30360680, 0925386817



**အောင်နိုင်သူ ပဟာမိန် ကုမ္ပဏီလီမိတက်**  **Winner Super Diamond Pile Co., Ltd. W.S.D Group**

# W.S.D Pile

Licence No.PL-12

**လူကြီးမင်းတို့၏ အဆောက်အအုံများနှင့် ဝက်ရုံများတွင် ပိုင်ရှိခွင့်ရှိကြောင်း၊ Bored Pile, လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရုံပါမက ဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်နိုင်ပါသည်။**

**Add:** အမှတ်(၅၆)၊ မြေညီထပ်၊ ၄၄လမ်း၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်။  
Ph: 01-381964, 09-73131288, 09-73150482, 09-977909888, 09-250499988  
Off: Ph- 09-250 288811, FAX: 01-381964, Email: wsdmyanmar@gmail.com





ကြော်ငြာ



# Future Mandalay is for You အနာဂတ်မန္တလေးဟာ သင့်အတွက်သာ

"အနာဂတ် မန္တလေးဟာ သင့်အတွက်သာ" ခေါင်းစဉ်ဖြင့် ဆွေးနွေးပွဲကို မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ကုန်သည်များ နှင့် စက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်းရှင်များအသင်း MRCCI ကကြီးမှူးကာ ၃၀.၄.၂၀၁၆ရက်နေ့ နံနက် (၉)နာရီမှ စတင်ပြီး အမျိုးသားကဏ္ဍရှိ မန္တလေး တွင်ကျင်းပပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါသည်။

- ပါဝင်ဆွေးနွေးမည့်သူများမှာ
- ဗီဇောကွ ဒီဇိုင်းအာဇာနည်အဖွဲ့ချုပ် (ဦးတင်ခင်ကျော် (Device Business Management Academy)
- ဒေါ်တင်ဦးလွင် (Talents & Models Agency) ၊ ဦးအောင်ချစ်စင် (Strategy First)
- ဦးအောင်ဆန်းဝင်း (အောင်သမာဓိ စိန်ရွှေရတနာဆိုင် နှင့် ရွှေသန့်စင်လုပ်ငန်း) ၊ စိန်ဒီဗီဇီ ဦးကျော်စင်း (စိန် နှင့် မြ မွေရာ ပရိဘောဂ)
- UD ဦးခင်မောင်ဝင်း (UD Group) ၊ ဒီဇိုင်းအာဇာနည် (MMID Public Co., Ltd.) တို့ကဆွေးနွေးကြပါမည်။
- စာရေးဆရာ သတင်းစာဆရာ **အာရှီးကျော်စုမ္မာ** က ဆွေးနွေးမည့်သူများကို မေးခွန်းများမေးမြန်းပေးပါမည်။ တက်ရောက်လာသူများကလဲ မေးမြန်း ဆွေးနွေးနိုင်ပါသည်။
- ထိုင်းနိုင်ငံ UTCC တက္ကသိုလ်က MBA ဘွဲ့ကို မန္တလေးမြို့တွင် အိုးမကွာအိမ်မကွာ လေ့လာသင်ယူနိုင်အောင် MRCCI ကစီစဉ်ပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။
- မတင်မိုးလွင် ဦးဆောင်သည့် (Talents & Models Agency) က ဆွေးနွေးချက်ဖြင့် မည်သို့ဖြစ်ပါသည်။

## တက်ရောက်သူများအတွက်ငွေစွဲကျသည့်အခါနှင့် အခွင့်အလမ်း အသိပေးခြင်း ၊ တီပို့ ၊ ငရဲဒေသတ္တုများ တိုက်စမ်းပဲများ ပွင့်လှစ်ပေးသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

<b>Main Sponsors</b> 	<b>Diamond Sponsors</b> 	<b>Co-sponsors</b> 					
--------------------------	-----------------------------	------------------------	--	--	--	--	--

စိတ်ပါဝင်စားသူ မည်သူမဆို အခမ်းအနားကို အခမဲ့ တက်ရောက်နိုင်မည် ဖြစ်ပြီး နေ့လည်စာစည်ခံကျွေးမွေးပါမည်။ တက်ရောက်လိုသူများအနေဖြင့် MRCCI Page - <https://m.facebook.com/mrccimdy/> သို့ စာရင်းပေးသွင်းနိုင်ပါသည်။

စုံစမ်းရန် နှင့် စာရင်းပေးသွင်းရန် ဖုန်း ၀၉- ၂၀၅၁၀၆၃ ၊ ၀၉- ၂၅၆၃၇၇၃၀၈ ၊ ၀၉-၇၇၇၇၇၇၀၀၃ ၊ ၀၂-၆၉၃၂၆ ၊ ၀၂-၆၉၃၂၁၁

### “Psb academy INFO DAY”

ယုဂေ၊ ပြဝေ၊ လျှပ်၊ အဖေ၊ ကံ၊ စင်၊ ကုမ္ပဏီ၊ တွင် ယုဂေ၊ ပြဝေ၊ လျှပ်

**7 May (Sat)**  
NOVOTEL HOTEL (Bagan Room)  
2 : 00 PM - 5 : 00 PM

- ▶ (၁၀)တန်းအောင်မြင်ပြီးသူများအတွက် ပြောင်းလဲလာသော မြန်မာနိုင်ငံ၏ အနာဂတ်စီးပွားရေးကို ဦးဆောင်ရန် စီးပွားရေးနှင့် စိမ့်ခန့်မှု ယဉ်ကျေးမှုဆိုင်ရာများသင်ယူခြင်း
- ▶ စင်ကာပူတွင် အင်ဂျင်နီယာဘာသာရပ်ကို လေ့လာသင်ယူပေးမည့် ပိုလီအီလီယံနှင့် ဒီဂရီဘယ်လ်စ်ကြောင်းကို ရွေးချယ်သင်သလဲ၊ ဘာတွေကျွန်ုပ်တို့အတွက်ပါသလဲ
- ▶ အင်္ဂလန်၊ ပြဝေ၊ လျှပ်၊ BEဘွဲ့တွေကို ၅၀% ချိတ်သက်သာစွာဖြင့် သင်ယူနိုင်ပြီး ဘယ်လိုလမ်းကြောင်းတွေရှိသလဲ
- ▶ (၁၀)တန်းအောင် AGTI, B.tech, HND Electrical, Business ကျောင်းသားများအတွက် (၁၆)လ အတွင်း သင်ယူနိုင်မည့် ယုဂေ၊ ပြဝေ၊ လျှပ်၊ ဘွဲ့များ
- ▶ အဖေ၊ ကံ၊ စင်၊ အင်္ဂလန် MBA ဘာသာကို ရွေးချယ်သင်ယူသင့်သလဲ၊ ဘယ်ဟာကို ပိုအင်္ဂါရီရသလဲ
- ▶ GMAT, GRE ဘာတွေဖြင့်ဆင်ထားလို့ လိုပါသလဲ

REGISTER NOW : 01 527 838 - 09 450 200 080 - 09 730 40 688

**ရွှေအင်းထီးလမ်းမ ဝန်ခံခြေ အထောက်အပံ့ပေး ဗဟိုဌာနပြုဦးစီးဌာန**

ပိုင်ရှင်ကိုယ်တိုင်အမြင်ရောင်းချသည့် ဆက်သွယ်ရန် - ၀၉ ၉၇၇၇၃၀၀၆

**ခုံမြို့သစ်**

အခမဲ့ပေး  
ဆိပ်ကမ်း၊ ပြုစုမှု၊  
ထောက်ပံ့ပေး၊ ပြောင်းရွှေ့မှု၊  
ဖုန်းရုံးပြင်ထုတ်ဖျက်မှုကို  
ဝေဖန်ပေးပေးပါမည်။

**09-500 5916**  
**09-730 97123**

### MCC Orientation Programme

၂၀၁၆ ခုနှစ် တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းစာမေးပွဲကြီး ပြင်ဆင်ရေး အဖွဲ့ချုပ်မှ အထောက်အပံ့ပေးသည့်

**General Orientation**

- Foundation of English
- Foundation of Computing
- Soft Skills

**Foundation for Computing Diploma**

- Introduction to Computer Technology
- Introduction to Computer Programming (or)

**Foundation for Engineering Diploma**

- Introduction to Engineering Mathematics
- Basic Engineering Science (or)

**Foundation for Business Diploma**

- Introduction to Business Accounting
- Introduction to Business Administration

**Enroll Now!**

**Hot-Line : 01-2304156, 01-246634** [www.facebook.com/mcc.institute](http://www.facebook.com/mcc.institute)

MCC Polytechnic (Yangon) Block 6, 2nd Floor, Myanmar ICT Park, Hlaing Campus, Yangon, Myanmar.  
Ph - 01-245762, 01-249152, 01-652236, 01-652237. **- Opening Date: 28 April 2016 -**

**အခန်းကွေးမည်**  
(၀၅.၅၅) ဝေ၊ အမြင့် ၁၇ဝေ၊ မြေညီ ထပ်ခိုးအပြည့်ပါသည်။ အဆင့်မြင့် ပြင်ဆင်ပြီး အောင်သမြေလမ်း၊ ယုဂေပလာစာ အနီး၊ ဆက်သွယ်ရန်၊ ဖုန်း-၀၉၇၃၀၀၈၀၃၊ ၀၉-၂၅၀၀၀၈၆၄

**ကွန်ဒိုအမြန်ကွေးမည်**  
သန့်လျင်၊ STAR CITY CONDO၊ (၅)လွှာ၊ 1185sqft (1MBR + 2BR) ပြင်ဆင်ပြီး၊ Ph:09-785015660, 09-5122804

**အဆင့်မြင့်မြင့် နေထိုင်လိုသူများလည်းကောင်း၊ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံလိုသူ၊ လက်ရှိအငှားဖြင့် ဆက်တိုက်ဝင်ငွေရလိုသူများအတွက် အထူးသတင်းကောင်း**

- ✓ တောင်ဥက္ကလာပျံမြို့နယ်၊ မြင့်သာ ဝဋ်ကွက်၊ မြသီတာအိမ်ရာရှိ မြေဧရိယာ ၈၇၀၀ စတုရန်းပေပေါ်တွင် အိမ်ရာအဖြစ် ဖွဲ့စည်းပေး နှစ်ဆယ့်နှစ်ခန့် တိုက်ကို ခန့်ထည့်စွာ ဆောက်ထားပါသည်။
- ✓ မာတောအိမ်ခန်း ၂၀၆ နေရာ၊ ဝိုင်းခန်း ၄၀၆ နေရာ၊ ထပ်စားခန်း ၁၀၆ နေရာ၊ ဝဋ်ကွက်အတွင်း ၅၀၆ နေရာ၊ နေထိုင်ခန်း၊ ကား၊ ဂရစ်၊ စင်၊ အိမ်ရာ၊ ဆင်တပ်စားပွဲ၊ အပေါ်ထပ်အောက်ထပ် ကို ကွန်ဒိုအငှား ယခင်ကွက်အတွက်၊ ဂရစ်၊ စင်၊ ကျောက်ပြားများဖြင့် ဝဋ်၊ နှစ်တွင်အသက်ရှူ ကျောက်ပြားများကပ်ထားပါသည်။
- ✓ အိမ်ရာ ငါးအလှူခန်းရန် ခရုကန်စု၊ ဝဋ်အောက်တောင်နှင့် ကျယ်ပြန့်သောမြင်ကွင်းအပြင် ပါပါမိတော့၊ ခရုကန်အောက်တောင်စု အဆင့်မြင့် တည်ဆောက်ထားပါသည်။
- ✓ လက်ရှိအငှားစာရင်းအချက်အလက်အရ ကွန်ဒိုအိမ်ခန်းစာရင်းအထူးကောင်းဆုံးဆောင်ရွက်ထားပြီး ဆိုလာဝါးစွန်းဖြင့် ပေးဆောင်ထားပါသည်။
- ✓ စိုင်းစိုင်းစိုင်းစိုင်း ၁၀၈၀၀၀ (1sqft= 1.2 သိန်း သာ ကျသင့်ပါသည်)

**ဆက်သွယ်ရန်- ၀၉၇၃၀၀၉၉၅၁၊ ၀၉၉၇၄၀၅၅၅၅၀**

# DIGITAL PRINTING Available Now!

Name Card, Pamphlet, Menu Book, Show Preview, Company Profile, Map Available With A3-A4 Wood Free, Art Paper, Art Card

**လက်ကမ်းစာစောင်များ၊ ပြပွဲလမ်းညွှန်များ၊ မြေပုံများ၊ Menu စာအုပ်များ၊ ပြုလုပ်ခြင်း၊ Company Profile ၊ ဖုတ်စာပုံးစာအုပ်များ၊ Name Card များ၊ သေဉ်တိုက်၊ A3-A4 Wood Free/ Art Paper/ Art Card တို့ဖြင့် မိတ်ဆွေတိုက်တိုင်းကျ အမြန်ဆုံး ဝန်ဆောင်မှု (ဒရိုဂရီရိုဂရပ်) ဖြင့် ဆောင်ရွက်ပေးနေပါပြီ . . .**

**Print & Cut**  
Also available Trophy, Award, Gift, Key Chain and so on . . .  
IDEA digital Inkjet Printing proudly introduce to you with First HP Latex Ink Technology ( high-end printing service in Myanmar)

## VINYL

### အမြန်ထုတ်သည်

IDEA digital printing. No. 220 / 222, G floor, Botahtaung Pagoda Road ( Middle Block ), Pazuntaung T/S, Yangon, Myanmar. Tel : 01- 90 100 50 ~ 54, 09 450 451 800, 09 858 6213, 09 430 70009, 09 430 70067

### ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန အမျိုးသားစီမံခန့်ခွဲမှုပညာဒီဂရီကောလိပ်

**National Management Degree College (NMDC)**

**Diploma in BUSINESS MANAGEMENT နှင့် Diploma in FINANCE & BANKING**

အမှတ်စဉ် (၆) သင်တန်းသားများ လျှောက်လွှာခေါ်ယူခြင်း

အမျိုးသားစီမံခန့်ခွဲမှုပညာဒီဂရီကောလိပ် နှင့် STI Myanmar University တို့ ပူးပေါင်း၍ အောက်ဖော်ပြပါ ဒီဂရီပထမသင်တန်း အမှတ်စဉ် (၆) ကို ဖွင့်လှစ်မည်ဖြစ်ပါသည်။

(က) **Diploma in Business Management (DBM)**

(ခ) **Diploma in Finance and Banking (DFB)**

၁။ အောက်ပါအရည်အချင်းတစ်ခုခုနှင့် ပြည့်စုံသူများတက်ရောက်နိုင်ပါသည်။

- (က) တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းအောင်မြင်ပြီး **CBM** နှင့် **CFS** အောင်မြင်ထားသူများ
- (ခ) စီးပွားရေးစီမံခန့်ခွဲမှုနှင့်သက်ဆိုင်သော ဆွဲ/ဒီပလိုမာ ရရှိပြီးသူများ
- (ဂ) တက္ကသိုလ်တစ်ခုခုမှ ဆွဲ/တစ်ခုခုရရှိပြီး စီမံခန့်ခွဲမှုနှင့်သက်ဆိုင်သော အောင်လက်မှတ်ရရှိပြီးသူများ

၂။ သင်တန်းကာလ (၁)နှစ် ကြာမြင့်ပြီး ၂၀၁၆ ခုနှစ် ခမလ (၇)ရက်နေ့တွင် စတင်ဖွင့်လှစ်ပါမည်။

၃။ သင်တန်းအောင်မြင်ပြီးသူများသည် Advanced Diploma သင်တန်းမှတစ်ဆင့် The Open University of Hong Kong ၏ Bachelor of Business Administration (Finance & Banking/Management) **BBA** ဆွဲ/သင်တန်းသို့ ဆက်လက်တက်ရောက်နိုင်ပါသည်။ Advanced Diploma ၏ သင်တန်းကာလမှာ (၁)နှစ်ဖြစ်ပြီး **BBA** နောက်ဆုံးနှစ်၏ သင်တန်းကာလမှာ (၁)နှစ် ကြာမြင့်ပါမည်။

၄။ ပညာအရည်အချင်းအထောက်အထား (မူရင်းနှင့်မိတ္တူ) ၂။ နိုင်ငံသားစိမ်းစေးကတ်ပြား (မူရင်းနှင့်မိတ္တူ) ၂။ လိုင်စင်မိတ်ပုံ (၃)ပုံ တင်ပြရမည်။

(လူဦးရေကန့်သတ်ထားပါသဖြင့် ကြိုတင်စာရင်းပေးသွင်းနိုင်ပါသည်။)

အမျိုးသားစီမံခန့်ခွဲမှုပညာဒီဂရီကောလိပ်၊ STI Myanmar University

ကုန်သည်လမ်း (၅၃-၅၄ လမ်းကြား)၊ ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်းဆေးရုံကြီးအနီး၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်

ဖုန်း - ၃၇၂၉၈၈၊ ၀၁၀၃၄၅၀၄၅၅၊ ၅၀၇၃၅၁/၅၂၊ ၅၀၇၀၄၈၊ ၀၉၄၂၀၀၈၃၁၅၅၊ ၀၉၄၂၀၂၅၄၈၅၊ ၀၉၄၂၀၀၃၃၁၃၀

## မဟာ

**အဝေးသင်တက္ကသိုလ်တစ်ခုခုနှင့်လမ်းညွှန် (ပထမနှစ်ဝင်နှင့်ဒုတိယနှစ်ဝင်တစ်ခုခုအဖြစ်အဖြစ်)**  
**အမြို့မြို့ဆိုင်တိုင်းတွင်ဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။**

**ဖြန့်ချိရေး:**  
မဟာ (အဝေးသင်)  
အမှတ်(၁၁)A၊ မြေဦးလမ်း၊ လှည်းတန်း (၁)လမ်း၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ ဖုန်း - ၀၁၅၀၄၆၀၁၊ ၀၁၅၀၄၆၀၂၊ ၀၉၄၃၁၆၁၃၅။

**STARFISH**

Language & Business

**တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းဖြေဆိုပြီးသူများနှင့်ဆွဲ/ကြို/ဆွဲ/ရ ကျောင်းသားကျောင်းသူများအတွက် English (4 skill)**

- ✓ တနင်္လာ - သောကြာတန်းခွဲသစ်များ မေး (၂) ရက်စပည့်
- ✓ စနေ - တနင်္လာတန်းခွဲသစ်များ စနေ (၃) ရက်စပည့်။

ဆေးပြင်တိုက် (၂)၊ ဦးထွန်းလမ်း၊ လှည်းတန်း၊ ရန်ကုန်၊ Ph 09 799905715, 09 253179825

ထူး တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲ မြန်မာနိုင်ငံစာစစ်ဦးစီးဌာနမှ

၂၀၁၁၊ ၂၀၁၂၊ ၂၀၁၃၊ ၂၀၁၄၊ ၂၀၁၅၊ ၂၀၁၆ ထိမေးခွဲဖူးသော

ချိန် မေးခွန်းဟောင်းများ၊ မေးခွန်းပေါင်း(၄၁၃)စုံ

တို့

ကျောင်း

သား

၂၀၁၅-၂၀၁၆ အဌမတန်း

တိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်နယ်အလိုက် စစ်ဆေးခဲ့သော

အစိုးရစစ်မူရင်းမေးခွန်းပုံစံအတိုင်း **မေးခွန်းဟောင်းများ**

ပြည်ထောင်စု၊ အမှတ်(၄၆)၊ ရွှေဘိုလမ်း(အထက်)၊ ပန်းတင်တန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဖုန်း - ၀၁ - ၃၈၄၄၆၀၊ ၀၉ - ၇၀၂၅၂၂

**Myanmar-Japan SEDA စ**

ငွေဝန်သဘာဝအခြေခံသင်တန်း (NS) 4 Skills တို့ ဖွင့်လှစ်စဉ်ဖြစ်ပါသည်။

Opening Date	Class	Time	Duration
2.5.2016	Mon - Wed Fri	1:00~3:00 PM	4 Month

ဆက်သွယ်ရန် - အမှတ်(24)၊ ဝေယံမင်းကြီးလမ်း၊ ဒဂုံမြို့နယ်၊  
Phone : 01 246636, 01 253177, 01 384309

## မီးဖွားပန်းခင်း

ပညာရေးဝန် ဆောင်ပုလုပ်ငန်း

အဝေးသင်

**E-ပေကု ဥပသေ့/အခမဲ့ သင်ရည်စွဲ**

(30.4.2016) အတွင်းဆပ်သူများ (10%) Discounts ရမည်

ဖုန်း : (၁၃၃)၄၄၅ ၄၂ - ခင်မိမိ၊ မောင်ကျော်လင်း၊ မိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ လှည်းတန်း ၊ တိုက် (၂၃) အခန်း (၆-၆) လှည်းတန်းလမ်း၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊  
09-5118647, 73009869, 73013432, 73028433

# City College

## Yangon

### IGCSE Program

အလယ်တန်း ၊ အထက်တန်း အောင်မြင်ပြီးသူများအတွက်  
**International City College Yangon IGCSE Program**  
with over 20 Years IGCSE Experienced Teachers.

Pre - IGCSE

Duration: 1 Year, Starting May 2016.  
Subjects: Pure Maths, Further Maths, Physics, Biology, Chemistry, English, IELTS  
English: Taught by Native Speaking Teacher.  
Admission Requirements: Grade 9 ( State School ), Secondary 3 or equivalent

IGCSE

Duration: 1 Year, Starting May 2016. Ready for May 2017 IGCSE Exams  
Subjects: Pure Maths, Further Maths, Physics, Biology, Chemistry, English  
English: Taught by Native Speaking Teacher.  
Admission Requirements: Grade 10, 11 ( State School ), Secondary 4 or equivalent

Time

Class Hours: 9 am to 5 pm - 9 - 10:30 am, 11 - 12:30 pm, 1 - 2:30 pm, 3 - 4:30 pm, 3 Subjects a Day.  
Days: Monday to Friday.

Counseling

During IGCSE Studies, we counsel students to find the right major in the universities. We help students choose the universities in US, Canada, Japan, Singapore, Australia etc. We provide complete help for admission to these universities.

City College ကို အမေရိကန်နိုင်ငံမှအခြေပြုဆရာကြီးကတည်းကဖွင့်လှစ်ထားပြီး ကျွန်ုပ်တို့၏ဆရာဝန်များသည် မြန်မာကျောင်းသားများကို နိုင်ငံတကာတန်းဝင် အဆင့်မြင့်ပညာများ တက်စေလိုခြင်းဖြစ်ပါသည်။

Call: 09 450 634 402, 3, 4 / NO.34, Ma Po St., 3 FL.(B), Myaymigon, Sanchaung, Yangon.  
facebook.com/citycollegesyangon / www.citycollegesyangon.com

## Executive Seminar in Issues in Logistics & Supply Chain Industry

ကုန်ပစ္စည်းသယ်ယူပို့ဆောင်၊ သိုလှောင်ရေးကဏ္ဍတွင် ဖြစ်ပေါ်နေသော အရေးကြီးအကြောင်းအရာများအား ဆွေးနွေးတော့ပြောမည့် Seminar ဖြစ်ပါသည်။

Speaker : Mr. Syed Ali, Senior Regional Director Purchasing And Supply Association Singapore (PASAS)

သင်တန်းခေရာ Seminar Room, YCTC Business Institute

ရက်/အချိန် May 21 (Sat) : 9:00 am to 5:00 pm  
May 22 (Sun) : 9:00 am to 5:00 pm

PASAS (S'pore) ၏ Certificate ဝေအပ်ချီးမြှင့်ပါမည်။

Enroll Now! 01-393076  
09-420118100, 09-250640429

အမှတ်(၂၄)၊ ဝေယံမင်းကြီးလမ်း၊ ဒဂုံမြို့နယ်၊  
( Park Royal Hotel အနီး)







ကြော်ငြာ

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း  
ဦးရဲမြင့်  
အသက်(၈၆)နှစ်

သုခကမ္ဘာဆေးရုံ မှ မန်နေဂျင်းဒါရိုက်တာ ဒေါက်တာ  
ဝင်းဇော်၏ဖခင် ဦးရဲမြင့်သည် (၂၄.၄.၂၀၁၆) ရက်နေ့တွင်  
သုခကမ္ဘာဆေးရုံ၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူ  
ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

ဒါရိုက်တာအဖွဲ့နှင့်ဝန်ထမ်းများ  
သုခကမ္ဘာဆေးရုံ

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း  
ထုစား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ ဝါယတာကြီး  
ဦးရဲမြင့် (နတ်တလင်း)  
အသက်(၈၆)နှစ်

ဒေါက်တာဝင်းဇော် (ဥက္ကဋ္ဌ၊ လှူတားကုမ္ပဏီများအုပ်စု)-ဒေါ်အိန္ဒြာညိုပြာ  
ယမင်းတို့၏ ချစ်လှစွာသောဖခင်ကြီး ဦးရဲမြင့်သည် ၂၄-၄-၂၀၁၆ (တနင်္ဂနွေနေ့)  
နံနက် ၁၁:၂၀ နာရီတွင် သုခကမ္ဘာဆေးရုံ၌ ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့်  
မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

တပွဲထိန် ဝေဖြူနှင့်သင်္ဘောဘား ညီအစ်ကိုများ  
(MV. Sumibon)

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း  
ဒေါ်သန်းရင် (ဝဋုဒွာ)  
အသက်(၉၇)နှစ်

ဦးစောလှပင်း (ဥက္ကဋ္ဌ၊ မြန်မာ-ဂျပန်အသင်း) + ဒေါ်ခင်စောယု တို့၏ မိခင်  
ဒေါ်သန်းရင် (ဝဋုဒွာ) အသက် (၉၇) နှစ်သည် ၂၃-၄-၂၀၁၆ (တနင်္ဂနွေနေ့)  
မွန်းလွဲ ၁၀၀ နာရီတွင် ပခုက္ကူမြို့ နေအိမ်၌ ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိ  
ရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူ မိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်း ကြေကွဲ  
ရပါကြောင်း။  
အလုပ်အမှုဆောင်များ  
မြန်မာ-ဂျပန်အသင်း

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း  
ဦးကြင်ဝမ်  
အသက်(၉၀)နှစ်

ကျီးသိန်းဆေးပေါ့လိပ်၊ ပဲခူးမြို့၊  
ရန်ကုန်မြို့၊ တမာရွတ်မြို့နယ်၊ သံလွင်လမ်း၊ အမှတ် (၁၀၉/က)နှင့်  
ပဲခူးမြို့၊ (ပုဉ္ဇူ)လမ်း၊ အမှတ်(၂၄၉)နေ (ဦးကျော်ရင်-ဒေါ်အိန္ဒြာတို့)တို့၏သား၊  
(ဦးကျော်အင်း-ဒေါ်ခင်ညို)တို့၏သားသမီးတို့ ဒေါ်လှသိန်း၏ ချစ်လှစွာသောဖခင်ဖြစ်  
ဦးကြင်ဝမ်သည် ၂၁-၄-၂၀၁၆ (ကြာသပတေးနေ့) ညနေ ၄:၅၀ နာရီတွင်  
ခရစ်တော်၌ အိပ်ပျော်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ  
ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။  
Orchid Hotels Group

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း  
ဦးကြင်ဝမ်  
အသက်(၉၀)နှစ်

ကျီးသိန်းဆေးပေါ့လိပ်၊ ပဲခူးမြို့၊  
ရန်ကုန်မြို့၊ တမာရွတ်မြို့နယ်၊ သံလွင်လမ်း၊ အမှတ် (၁၀၉/က)  
နေ ဒေါ်လှသိန်း၏ ချစ်လှစွာသောဖခင်ဖြစ် ဦးကြင်ဝမ်သည် ၂၁-၄-  
၂၀၁၆ (ကြာသပတေးနေ့)တွင် ခရစ်တော်၌ အိပ်ပျော်သွားပါသဖြင့်  
ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့်ထပ်တူ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။  
ဦးအောင်စိုး-ဒေါ်အုန်းကြည်  
ဦးထူးထူးမောင်-ဒေါ်သက်သက်စွန်

ပိုင်ရှင်ကိုယ်တိုင်ရောင်းမည်

မှော်သိန္နီနယ်၊ ပြောင်းတကာကျေးရွာ၊ စီးပွားရေးလုပ်ရန် အချက်အချာ  
ကျသော ရန်ကုန်-ပြည်လမ်းမကြီးပေါ်၊ ထောင့်တွက်၊ ရေသန့်ရေအဖိုးအေး  
ရသည်၊ ပေ(၅၇x၁၀၀) သိန်း-၁၂၀၀ (ညှိနှိုင်း)  
စုန်း-၀၉-၂၅၄၂၃၈၀၃၃၊ ၀၉-၂၆၀၂၇၀၅၃၃၊ ၀၉-၇၉၉၀၄၀၆၂၀

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း  
ဦးရဲမြင့်  
အသက်(၈၆)နှစ်

LIZSTAR CO., LTD မှ ဥက္ကဋ္ဌ ဒေါက်တာဝင်းဇော်၏ဖခင်  
ဦးရဲမြင့်သည် (၂၄.၄.၂၀၁၆) ရက်နေ့တွင် သုခကမ္ဘာဆေးရုံ၌  
ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရ  
ပါသည်။

ဦးအုန်းထွန်း နှင့် ဇနီး  
မြကန်သာ - အုန်းထမင်းဆိုင်

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း  
ဦးရဲမြင့်(နတ်တလင်း)  
အသက်(၈၆)နှစ်

ဒေါက်တာဝင်းဇော် (ဥက္ကဋ္ဌ၊ လှူတားကုမ္ပဏီများ  
အုပ်စု)-ဒေါ်အိန္ဒြာညိုပြာယမင်းတို့၏ဖခင်ကြီးသည် ၂၄-၄-  
၂၀၁၆ ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း ကြားသိရပါသဖြင့်  
မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

MV.GRACE ZEPHYR မှ  
ရေယာဉ်ပုစုနှင့် သင်္ဘောဝန်ထမ်းများ

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း  
ထုစား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ ဝါယတာကြီး  
ဦးရဲမြင့် (နတ်တလင်း)  
အသက်(၈၆)နှစ်

ရန်ကုန်မြို့၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ (၁၅)ရပ်ကွက်၊ သောက်ထော် မွှားနုလမ်း၊  
အမှတ်(၆၀ က/ခ)နေ ဦးသက်မိုင် (Managing Director-Asia Petroleum  
Co.,Ltd & Grand Master Golf Co.,Ltd.)-ဒေါ်အော့စု (Director-Asia  
Petroleum Co.,Ltd & Grand Master Golf Co.,Ltd.)တို့၏ ချစ်လှစွာသော  
ဖခင် ဦးရဲမြင့်သည် ၂၄-၄-၂၀၁၆ ရက်တွင် ရန်ကုန်မြို့၊ သုခကမ္ဘာဆေးရုံ၌  
ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲ  
ရပါသည်။  
Asia Petroleum Co.,Ltd နှင့်  
Grand Master Golf Co.,Ltd မှ  
ထုစွဲထိန်းသိမ်းများ

အားကစား မြင့်တင် စိတ်လန်းရွှင် ဆန့်ကျင် မူးယစ်ဆေး

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း  
ဒေါ်မိမိစိန် (အသက် ၄၅ နှစ်)  
Director  
Champion Construction Materials Co., Ltd.  
ဒေါ်မိမိစိန် Director သည် ၁၉-၄-၂၀၁၆ ရက်နေ့တွင် ကွယ်လွန်သွားပါ  
သဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါ  
သည်။  
BOD နှင့် ဝန်ထမ်းများ  
Naing Hongke Facade Engineering Co., Ltd

အမည်မှန်  
အဖ ဦးမာမက်အာဝမ်၏သား  
ဖြစ်သူ မိုတာမက်စီစမန်စီ၊ မိုတာ  
မက်စီမော့စီ၊ ဦးစံလင်း၊ ၂၂/၀၈၀၀  
(နီင်)၀၀၉၄၇၅ ကိုင်ဆောင်သူသည်  
တစ်ဦးတည်းဖြစ်ကြောင်း။

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း  
ဦးကြင်ဝမ်  
ကျီးသိန်းဆေးပေါ့လိပ်ဖခင်ကြီး  
အသက်(၉၀)နှစ်  
Win & Win Group of Companies ၏ဥက္ကဋ္ဌ ဦးဝင်းဆွေ-ဒေါက်တာမြတ်သိတာမြင့်၏ ချစ်လှစွာသော ဖခင်ကြီးသည် ၂၁-၄-၂၀၁၆ရက်  
(ကြာသပတေးနေ့) Singapore စံတော်ချိန် ၆:၃၀ နာရီတွင် Mount Elizabeth Hospital တွင် ခရစ်တော်၌ အိပ်ပျော်သွားကြောင်း  
သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

ဦးသိန်းဟန်နှင့် ဇနီး (Tokyo Pipe Co.,Ltd)	ဦးမောင်မောင်နှင့် ဇနီး (Panda Hotel)
ဦးကျော်တင့်နှင့် ဇနီး	ဦးထွန်းအေးနှင့် ဇနီး (Zenith Group of Companies)
ဦးကွန်းနှင့်ဇနီး (Myat Mar Lar Co.,Ltd)	ဦးမြင့်သန်းနှင့် ဇနီး
ဦးဖေခင်နှင့် ဇနီး	ဦးသောင်းနှင့် ဇနီး
ဦးချစ်ဆွေနှင့် ဇနီး	ဦးလှထွန်းနှင့် ဇနီး
ဦးကြည်ခင်နှင့် ဇနီး	ဦးမောင်မောင်ဝင်းနှင့် ဇနီး (Fulon Co.,Ltd)
ဦးမျိုးမြင့်နှင့် ဇနီး (Director- Pyay Wa Say Co.,Ltd)	

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

ဦးကြင်ဝမ်(ဂျိုးသိန်းဆေးပေါလိပ် ဖခင်ကြီး)

ဒေါ်လှ သိန်း၏ ချစ်လှစွာသော ခင်ပွန်း၊ မြန်မာနိုင်ငံ တရုတ် ကုန် သည် များအသင်း ဒုဥက္ကဋ္ဌဦးဝင်းဆွေ-ဒေါက်တာမြတ်သီတာမြင့် (Win & Win Co., Ltd.)တို့၏ မွေးဖွား ဦးကြင်ဝမ်သည် ၂၁-၄-၂၀၁၆ရက်(ကြာသပတေးနေ့)ညနေ ၆း၃၅ နာရီတွင် Singapore, Mount Elizabeth Hospital တွင်ခရစ်တော်၌ အိပ်ပျော်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

ဦးမြင့်ရွှေ(ဥက္ကဋ္ဌ)နှင့်အလုပ်အမှုဆောင်များ မြန်မာနိုင်ငံတရုတ်ကုန်သည်များအသင်း။

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ ဧရပ် ခါယိကာမကြီး

ဒေါ်ကြင်မြ (ပုသိမ်) အသက် (၁၀၂) နှစ်

ရန်ကုန်မြို့၊ ပုဇွန်တောင်မြို့နယ်၊ (၁)ရပ်ကွက်၊ အမှတ်(၉၅)၊ လမ်း(၅၀)နေ (ဦးမောင်သောင်း)၏ ချစ်လှစွာသော ခင်ပွန်း၊ ပုသိမ်အသင်း နာယကကြီး ဦးတင်အောင်-ဒေါ်လေးရင်၊ (ဦးစိုးလင်းအောင်)- ဒေါ်အေးနွဲ့၊ (ဦးဝင်းမောင်)-ဒေါ်သန်းသန်းမော်၊ ပုသိမ်အသင်း အမှုဆောင် ကံ့ကော်တော ဦးမျိုးအောင်-ဒေါ်တင်မာရီ၊ ဦးကျော်ဝင်းအောင်-(ဒေါ်နုနုဆွေ)၊ ဒေါက်တာချစ်ဦး-ဒေါက်တာစိန်စိန် တို့၏ချစ်လှစွာသောကျေးဇူးရှင်မိခင်ကြီးဒေါ်ကြင်မြ(ပုသိမ်)သည် ၂၂-၄-၂၀၁၆ (သောကြာနေ့)နံနက် (၁၀း၃၀)နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်းကြားသိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူ မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ အထူးပင် ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

- ဦးစိုးဟန်လင်း - ဥက္ကဋ္ဌ၊ ပုသိမ်မြို့နယ်အသင်း(ရန်ကုန်)
- ဦးသန်းအောင်လင်း - ရာပြည့်ကုမ္ပဏီလီမိတက်
- ဦးမျိုးအောင်-ဒေါ်မြအေး - အောင်သရဖူရေယာဥ်သယ်ယူပို့ဆောင်ရေး
- ဦးမြင့်နိုင် - လှဝန်းရတနာဆန်ပွဲရုံ
- ဦးကျော်ကျော်ဝင်း - SINMA Furnishings Co.,Ltd.
- ဦးတင်မောင်မောင်မြတ် - မြန်မာပိတောက်ကုမ္ပဏီလီမိတက်
- ဦးခင်မောင်ဝင်း - ရွှေမန်းတောင်တိုင်းရင်းဆေးတိုက်
- ဦးအောင်သိန်းလွင် - နှင်းသီကုန်းအထူးကုဆေးရုံ
- ဦးညီညီကျော် - နှင်းဝက်ကုမ္ပဏီလီမိတက်
- ဦးညွန့်စိန် - အမှုဆောင် ပုသိမ်မြို့နယ်အသင်း(ရန်ကုန်)
- ဦးစိုးမြင့် - လင်းလင်းဆန်ပွဲရုံ

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

ဦးကြင်ဝမ်

အသက်(၉၁)နှစ်

ဂျိုးသိန်းဆေးပေါလိပ် ဖခင်ကြီး

ဒေါ်လှသိန်း၏ချစ်လှစွာသောခင်ပွန်းဦးဝင်းဆွေ-Dr.မြတ်သီတာမြင့်(Win&Win Co., Ltd)တို့၏မွေးသဖွယ်အကျေးဇူးရှင် ဦးကြင်ဝမ် အသက်(၉၁)နှစ်သည် ၂၁-၄-၂၀၁၆နေ့တွင် Singapore, Mount Elizabeth Hospital ၌ ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှအထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။  
ဦးချောင်း-သီရိသုဓမ္မသီရိဒေါ်ရွှေစင် မိသားစု Golden Pinya Investment Co., Ltd.

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

ဦးရဲမြင့်

အသက်(၈၆)နှစ်

သူငယ်ချင်း ဒေါက်တာဝင်းဇော်၏ဖခင် ဦးရဲမြင့်သည် (၂၄.၄.၂၀၁၆) ရက်နေ့တွင် သုခကမ္ဘာဆေးရုံ၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

ဗိုလ်မှူးသန့်ဇင်(ငြိမ်း) နှင့် ဇနီး မချောစု ဦးသိန်းဌေးအောင် နှင့် ဇနီး ဒေါ်နီလာဦး ဦးဇော်လင်း နှင့် ဇနီး ဒေါ်သီသီလွင်

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

ဦးကြင်ဝမ်

အသက်(၉၁)နှစ်

ဂျိုးသိန်းဆေးပေါလိပ်၊ ပဲခူးမြို့။

ဦးဝင်းဆွေ + ဒေါက်တာ မြတ်သီတာမြင့် (ဗဟိုအလုပ်အမှုဆောင်၊ ဝိသာခါဖောင်ဒေးရှင်း) ၏ မွေးသဖွယ် ဦးကြင်ဝမ်သည် ၂၁-၄-၂၀၁၆ (ကြာသပတေးနေ့) ညနေ ၆း၃၀ နာရီတွင် Singapore နိုင်ငံ Mount Elizabeth Hospital တွင် ခရစ်တော်၌ အိပ်ပျော်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့် ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။



ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ ဧရပ် ခါယိကာမကြီး ဒေါ်ခင်စမ်းဝင်း(ပြည်)

(၈၇) နှစ်၊ ပစ်တိုင်းတောင်ဆေးလိပ်နံ

ပြည်မြို့အမှတ်(၅)၊ ပုဇွန်တောင်မြို့နယ်၊ ကျောင်းကြီးတိုင်းနယ်ကျွန်းကျွန်း (ဦးတင် + ဒေါ်ကြူ) တို့၏သမီး (ဦးကြည်) ၏ ဇနီး ဦးစိုးဆင် + ဒေါ်တင်မာကြူတို့၏ မွေးသမီးခင်၊ ဗိုလ်ကြီးမြင့်သိမ်နိုင်(လက်ထောက်ကထိက၊ ဆေးပညာဌာန)၊ ဗိုလ်မှူးသုတ + ဖခင်မိုးကျော် (စိန်ပြည်လှိုင်ရွှေရတနာဆိုင်)တို့၏အဘွားသည် ၆-၄-၂၀၁၆ နံနက် ၄း၀၀ နာရီတွင် ကွယ်လွန်ကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

အိမ်ထောင်စုအဖွဲ့

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ ဝါယကကြီး

ဦးရဲမြင့် (နတ္ထလင်း)

အသက်(၈၆)နှစ်

ဒေါက်တာဝင်းဇော် (ဥက္ကဋ္ဌ၊ လွှဲစားကုမ္ပဏီများအုပ်စု)-ဒေါ်ဖိုးကြည်ပြာ ယမင်းတို့၏ ချစ်လှစွာသောဖခင်ကြီး ဦးရဲမြင့်သည် ၂၄-၄-၂၀၁၆ (တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် ၁၀း၂၀ နာရီတွင် သုခကမ္ဘာဆေးရုံ၌ ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

President နှင့် ဝန်ထမ်းများ Setsuyo Kisen Co.,Ltd. (Japan)

၃-၄-၂၀၁၆ရက် အမြန်လမ်းမကြီး ၁၄၄မိုင်အနီး ယာဉ်တိုက်မှုကြောင့်

သေဆုံးခဲ့သော ဒေါ်ခင်ဝင်းကြည်၏မိသားစုများအား ဝန်ချတောင်းပန်ခြင်း

တောင်ငူမြို့ (၁၇)ရပ်ကွက်၊ ရတနာလမ်းနေ ကျွန်တော် ဦးအောင်နိုင်(ဒေါ်ခင်သိန်းရွှေဆိုင်) (မိန့်တားစတိုး)မောင်းနှင်လာသော Kallugar ကားသည် မိုင်တိုင်အမှတ် ၁၄၅ အနီးတွင် အိပ်ငိုက်သွားပါသဖြင့် ကားတိုက်မှုကြောင့် ကားပေါ်ပါသူ ဒေါ်ခင်ဝင်းကြည်(၆၉)နှစ် (ဆင်ဖြူတော်သက်နန်းဆိုင်) ရတနာလမ်းသည် အသက်ဆုံးရှုံးခဲ့ရပါသည်။ ကျွန်တော်၏ပေါဆ မှုကြောင့် အသက်ဆုံးရှုံးခဲ့ရသည့် ဒေါ်ခင်ဝင်းကြည်၏ ကျန်ရစ်သူမိသားစုအား လျော်ကြေးငွေ သော်လည်းကောင်း၊ အလားတူပစ္စည်းသော်လည်းကောင်း သင်္ချာစိစစ်ကုန်ကျငွေအားလုံးသော် လည်းကောင်း တစ်စုံတစ်ရာကိုမျှ ကျန်ရစ်သူမိသားစုအနေနှင့် လုံးဝလက်ခံခြင်းမရှိပါ။ ယခုသွားသည့်နေ့စဉ်သည်လည်း ဒေါ်ခင်ဝင်းကြည်အနေနှင့် ကျွန်တော်တို့မိသားစု၏ ကိုယ်ရေးကိုယ်တာကိုစွဲကို မေတ္တာစေတနာနာသန့်သန့်ဖြင့် ကူညီပေးရင်း ဖြစ်ပျက်ခဲ့သည့် အတွက် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ ကြေကွဲဝမ်းနည်းရပါသည်။ သို့ဖြစ်ပါ၍ ဒေါ်ခင်ဝင်းကြည်နှင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုများအား ကျွန်တော်နှင့် ကျွန်တော်မိသားစုမှသော်လည်းကောင်း၊ ကျွန်တော်မိသားစုနှင့်ပတ်သက်သော အသိအမှတ် မှသော်လည်းကောင်း၊ အသစ်ပေးပေးအောင်၊ ဂုဏ်သိက္ခာကျဆင်းအောင် ပြောဆိုခြင်း၊ ပတ်ဝန်းကျင်မှ ထင်ထောက်ထင်မှားဖြစ်အောင် သတင်းလွှင့်ပြောဆိုခြင်းများရှိပါက နှစ်နာသို့ ဒေါ်ခင်ဝင်းကြည်၏ ကျန်ရစ်သူမိသားစုများအား ခွင့်လွှတ်ပေးပါရန် ဝမ်းနည်းစွာဖြင့် အနူးအညွတ်တောင်းပန်အပ်ပါသည်။ ဦးအောင်နိုင်[၇/တင်(နိုင်)၀၇၄၆၈၂]

အမည် အဖ ဦးထွန်းလှ[၁၂/တမတ(နိုင်)၀၀၉၆၉၃]၏သမီး အထက် (၄)အလှ (Grade-8 F)မှ မတာရာလင်း[၁၂/အလန(နိုင်)၀၅၀၉၃၂] အား မနန်းရွှေရည်ဟု ပြောင်းလဲခေါ်ဆိုပါရန်။ မနန်းရွှေရည်

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း  
ဦးကြင်ဝမ်(ဂျိုးသိန်းဆေးပေါလိပ်)  
အသက်(၉၁)နှစ်  
ဦးဝင်းဆွေ (I.B PC)အဖွဲ့ဝင်၏ ဖခင်သည် ၂၁-၄-၂၀၁၆ ရက်တွင် ခရစ်တော်၌ အိပ်ပျော်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။  
အဖွဲ့ဝင်များ  
International Business Promotion Centre

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း  
ဒေါ်ကြင်မြ  
အသက်(၁၀၂)နှစ်  
ရန်ကုန်မြို့၊ ပုဇွန်တောင်မြို့နယ်၊ (၁)ရပ်ကွက်၊ အမှတ်(၉၅)၊ လမ်း(၅၀)နေ ဦးတင်အောင် (နာယက၊ မြန်မာနိုင်ငံဆီကုန်သည်နှင့် ဆီလုပ်ငန်းရှင်များအသင်း)- ဒေါ်လေးရင်၊ (ဦးဝင်းမောင်)-ဒေါ်သန်းသန်းမော်၊ ကံ့ကော်တော ဦးမျိုးအောင်- ဒေါ်တင်မာရီ၊ ဦးကျော်ဝင်းအောင် (တွဲဖက်အတွင်းရေးမှူး၊ မြန်မာနိုင်ငံ ဆီကုန်သည်နှင့် ဆီလုပ်ငန်းရှင်များအသင်း)-(ဒေါ်နုနုဆွေ)တို့၏ ချစ်လှစွာသော မိခင်ကြီး ဒေါ်ကြင်မြသည် ၂၂-၄-၂၀၁၆ (သောကြာနေ့) နံနက်တွင် ကွယ်လွန် ကြောင်း သိရှိရ၍ မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။  
မြန်မာနိုင်ငံ ဆီကုန်သည်နှင့် ဆီလုပ်ငန်းရှင်များအသင်း

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း  
ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ ဝါယကကြီး  
ဦးရဲမြင့် (နတ္ထလင်း)  
အသက်(၈၆)နှစ်  
ဒေါက်တာဝင်းဇော် (ဥက္ကဋ္ဌ၊ လွှဲစားကုမ္ပဏီများအုပ်စု)-ဒေါ်ဖိုးကြည်ပြာ ယမင်းတို့၏ ချစ်လှစွာသောဖခင်ကြီး ဦးရဲမြင့်သည် ၂၄-၄-၂၀၁၆ (တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် ၁၀း၂၀ နာရီတွင် သုခကမ္ဘာဆေးရုံ၌ ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။  
President နှင့် ဝန်ထမ်းများ Daiichi Chuo Marine Co.,Ltd. (Japan)

500k  
1-sq  
100  
ဦးချောင်းမီးသတ်ရှေ့၊ ဖုန်း ၀၉-၂၅၃၅၄၀၀၀  
လှည်းတန်းမန်းခြံရွှေ၊ ဖုန်း ၀၉-၂၅၄၀၄၄၂၉

အိမ်ရောင်းမည်  
နှစ်ထပ်တိုက်၊ ရွှေခင်းဆီလမ်း၊  
ဧရိယာ၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ အကျယ်  
အဝန်း sqft 4200 Master Bed  
Room-5ခန်းပါ။  
ဆက်သွယ်ရန်ဖုန်း-၀၉-၇၇၈၃၉၄၆၈







# နိုင်ငံတော်၏ အချုပ်အခြာအာဏာသည် ပြည်သူများထံမှ ဆင်းသက်ပြီး ပြည်သူလူထုထံတွင်သာ ရှိ

စာမျက်နှာ >> ၅

## တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် အမေရိကန်သံအမတ်ကြီးအား လက်ခံတွေ့ဆုံ

စာမျက်နှာ >> ၃



သတင်း - ဆုနင်းလဲ့  
ဓာတ်ပုံ - စောသိန်းဝင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ လှိုင်သာယာစက်မှုဇုန်မြင်ကွင်း

# စက်မှုဇုန်များ ကုန်ထုတ်လုပ်မှုကဏ္ဍတိုးတက်ရေးအတွက် လျှပ်စစ်နှင့် ကျူးကျော်ပြဿနာ ပြေရှင်းပေးသွားမည်

ရန်ကုန် ဧပြီ ၂၇  
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ စက်မှုဇုန်များ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးသည် ရန်ကုန်မြို့၏ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုတွင် အဓိကကျပြီး နိုင်ငံတော်၏ ရာခိုင်နှုန်းအများဆုံးပါဝင်နေသော ရန်ကုန်စက်မှုဇုန်များ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်၍ အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းနှင့် ကုန်ထုတ်လုပ်မှုကဏ္ဍ တိုးတက်ရေးအတွက် အဓိကပြဿနာရပ်များဖြစ်သည့် လျှပ်စစ်နှင့် ကျူးကျော်ပြဿနာကို ပြေရှင်းပေးသွားမည်ဟု ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ ဝန်ကြီးချုပ် ဦးမြိုးမင်းသိန်းက ပြောသည်။

ကဏ္ဍ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် စက်မှုဇုန်များ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်အောင်ဆောင်ရွက်မှုတွင် အဓိကရင်ဆိုင်နေရသည့် ပြဿနာများ၊ အခက်အခဲများ၊ လိုအပ်ချက်များနှင့် ပြေရှင်းဆောင်ရွက်ရမည့် တို့ကို ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ စက်မှုဇုန် ၂၁ ဇုန်မှ တာဝန်ရှိသူများ၊ လုပ်ငန်းရှင်များနှင့် ယနေ့ မြန်မာနိုင်ငံ ကုန်သည်များနှင့် စက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်းရှင်များအသင်းရုံးချုပ်တွင် တွေ့ဆုံဆွေးနွေးစဉ် တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ်က ပြောကြားခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

“စက်မှုဇုန်တွေ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ခြင်းအားဖြင့် ကျွန်တော်တို့ တိုင်းပြည်ရဲ့ အလုပ်အကိုင်တွေကို ပေးနိုင်မှာဖြစ်ပါတယ်။ အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းတွေကို ပေးနိုင်မှ ကျွန်တော်တို့ တိုင်းပြည်မှာ ဖြစ်နေတဲ့ လမ်းဘေးဈေးသည်ကိစ္စတွေ ကျွန်တော်တို့ မြို့ထဲမှာ

ကျပ်နေတဲ့အခြေအနေတွေ၊ အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းရနိုင်တဲ့ နေရာတွေကို လူတွေက ရွေ့လျားသွားမယ်။ ဒါဆိုရင် စက်မှုဇုန်တွေရဲ့ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုဟာ ကျွန်တော်တို့ ရန်ကုန်ရဲ့ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုအတွက် အရေးကြီးတယ်။ ကျွန်တော်တို့နိုင်ငံဟာ ကုန်သွယ်မှု လိုငွေအမြဲတမ်းပြနေတဲ့နိုင်ငံဖြစ်ပါတယ်။ ကုန်သွယ်မှုလိုငွေပြတဲ့ အတွက် ကျွန်တော်တို့တိုင်းပြည်မှာ ဘတ်ဂျက်လိုငွေဖြစ်တယ်။ ဘတ်ဂျက်လိုငွေဖြစ်ခြင်းနဲ့အတူ ငွေကြေးဖောင်းပွမှုက တစ်ဆက်တစ်စပ်တည်းရှိနေပါတယ်။ စီးပွားရေးတည်ငြိမ်နိုင်မှုနဲ့ ငွေတန်ဖိုး တည်ငြိမ်နိုင်မှုအတွက် ကျွန်တော်တို့တိုင်းပြည်ရဲ့ စီးပွားရေးအောင်မြင်အောင် ဘယ်လိုလုပ်မလဲဆိုတာ စဉ်းစားဖို့လိုပါတယ်” ဟု ဝန်ကြီးချုပ်က လုပ်ငန်းရှင်များနှင့်တွေ့ဆုံစဉ် ထည့်သွင်းပြောကြားခဲ့သည်။

စာမျက်နှာ ၉ ကော်လံ ၃ သို့

### တစ်နိုင်ငံလုံးဓာတ်အား ပြတ်တောက်မှုဖြစ်ပေါ်

နေပြည်တော် ဧပြီ ၂၇  
တစ်နိုင်ငံလုံး အတိုင်းအတာဖြင့် လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပြတ်တောက်မှု ယနေ့ည ၆ နာရီ မိနစ် ၄၀ အချိန်တွင် ဖြစ်ပွားခဲ့သည်။  
ဖြစ်စဉ်မှာ တောင်ငူ-သာယာကုန်း ဓာတ်အားခွဲရုံများ ဆက်သွယ်ထားသော ဓာတ်အားလိုင်း (၂) လိုင်းရှိရာ သာယာကုန်းနှင့် ကွန်းအကြား ကြိုခင်းမီးလောင်မှုကြောင့် အမှတ်(၁)လိုင်း Line False ဖြစ်၍ ဓာတ်အား ပြတ်တောက်ခဲ့ပြီး အမှတ်(၂)လိုင်းမှာလည်း ဝန်အားမနိုင်သည့်အတွက် ဓာတ်အား ထပ်မံပြတ်တောက်ရာမှ ဓာတ်အား စနစ်တစ်ခုလုံး ဓာတ်အားပြတ်တောက်သွားခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။  
ထိုသို့ ဓာတ်အားပြတ်တောက်ခဲ့ပြီးနောက် မြန်မာ့လျှပ်စစ်ဓာတ်အားလုပ်ငန်းမှ တာဝန်ရှိသူများက ဓာတ်အားပြန်လည်ရရှိရေး ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ ည ၇ နာရီတွင် နေပြည်တော်နှင့် ၇ နာရီ ၅၆ မိနစ်တွင် ပင်မဓာတ်အားခွဲရုံကြီးများသို့ ဓာတ်အား ပြန်လည်ပို့လွှတ်နိုင်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (သတင်းစဉ်)

### ပြည်ထောင်စုအဆင့် ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှု ရပ်စဲရေးဆိုင်ရာ ပူးတွဲစောင့်ကြည့်ရေးကော်မတီ အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲကျင်းပမည်

နေပြည်တော် ဧပြီ ၂၇  
ပြည်ထောင်စုအဆင့် ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေး ပူးတွဲစောင့်ကြည့်ရေး ကော်မတီ (JMC-U) သည် ငြိမ်းချမ်းရေး လုပ်ငန်းများ အကောင်အထည်ဖော်နိုင်ရန်၊ နိုင်ငံရေးဆွေးနွေးနေစဉ်ကာလအတွင်း ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေး ခိုင်မာစေရန်၊ နိုင်ငံရေးအာမခံချက်များကို အကောင်အထည်ဖော်နိုင်ရန်၊ သဘောတူညီချက်များနှင့် ကတိကဝတ်များကို ထပ်လောင်းအတည်ပြုနိုင်ရန်အတွက် အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲကို ဧပြီ ၂၈ ရက်(ယနေ့) နံနက် ၉ နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိ Horizon Lake View ဟိုတယ်၌ ဆက်လက်ကျင်းပမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ (ကိုညီ)



ရော့ဝတီနှင့် ဂျီဟိုးဒါရူးလ် အသင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်နေစဉ်။

# ရော့ဝတီအသင်း အိမ်ကွင်း၌ ရှုံးနိမ့်

သတင်း၊ ဓာတ်ပုံ - ရှိုင်းထက်ဇော်

၂၀၁၆ ရာသီ AFC Cup ပြိုင်ပွဲအုပ်စု (H) ဖွဲ့မည်ဖြစ်သည့် ရော့ဝတီအသင်းနှင့် လက်ရှိချန်ပီယံ ဂျီဟိုးဒါရူးလ် (မလေးရှား)အသင်းတို့ ယနေ့ ညနေပိုင်းက သုဝဏ္ဏကွင်း၌ ယှဉ်ပြိုင်စကားကြသည်။  
ဂျီဟိုးဒါရူးလ် - ၃ နှစ်ဂိုး၊ ရော့ဝတီ - တစ်ဂိုး  
ရော့ဝတီအသင်းမှာ လက်ရှိချန်ပီယံ ဂျီဟိုးဒါရူးလ်အသင်းကို ပထမအကျော့က ဂိုးပြတ်ရှုံးခဲ့သလို ယခုဒုတိယ အကျော့တွင်လည်း ပွဲပြီးခါနီးဂိုးဖြင့် ရှုံးနိမ့်ခဲ့သည်။ ယခုပြိုင်ပွဲတွင် ပုံစံကောင်းပြသထားသည့် ဂျီဟိုးဒါရူးလ်အသင်းမှာ ငါးပွဲဆက် အနိုင်ရလဒ်နှင့်အတူ အုပ်စုပထမဖြင့် ရှုံး/ထွက် အဆင့်သို့ တက်ရောက်သွားပြီဖြစ်သည်။

စာမျက်နှာ ၁၀ ကော်လံ ၁ သို့

### သူငယ်တန်း အထူးအစီအစဉ်

ယခုမှ ကျောင်းစ နေကြမည့် သူငယ်တန်းများအတွက်... အသစ်စက်စက် သင်ရိုးများကို နိုင်ငံတကာစံချိန်နှင့်တန်းတူ သင်ကြားနည်းသစ်ကိုပထွင်ပြု၍ သင်ကြားပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း သတင်းကောင်း ပါးလှိုက်ပါသည်။

မူဝါဒနှင့်အညီ အလုပ်အကိုင် မရှိ သင်ကြားကြောင်း စာချုပ်စွပ်စွဲပေးလျှင် အထူးဖိ အထူးမိသော ဆရာမအား

ဂုဏ်ထူး ဦးဆုံးပိုင် နေဆုအပ်(၁၀၀)၊ ဂုဏ်ထူး ဦးဆောင်ပိုင် ဆု ခေါက်စာ ညီညီ

ပစ္စည်း အထူး ဝေါဟာရဆိုင်ရာ စာအုပ်များ၊ ဆရာမတို့လက်ဆောင် ခေါက်စာ ၆၀ (ခေါက်စာ ၂၅၀)

အထူးထွေးအုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဆရာမကြီး ခေါ်ကြည့်ကြည့်တင် M.Sc(Final) ကိုယ်တိုင် စီမံ ကျွမ်းကျင် ခန့်မှီ အုပ်ချုပ်သည်။

## ဂုဏ်ထူး ဦးဆုံးပိုင်

ကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်းကြီးမှ ပညာရေးအဆင့်မြင့် ဘောလုံး

ဦးရာလူ ကြိုက်ရာ ကုတင်၊ အခန်း၊ စာသင်ခန်း ကြိုက်ရာရွေး ဝန်ပိုင်

သူငယ်တန်းမှ ဒဿမတန်း အထိ ဖြေလ (၂၇) ရက်နေ့ ဖွင့်မည်။ ကျောင်းအပ် လက်ခံနေပါပြီ

ရန်ကုန်မြို့ No.1 ဆရာများချည်းသာ သင်သည်။  
ဝါရင့် Guide များက စာသင်ခန်း (၃) နာရီ လေ့ကျင့်ပေးသည်။  
စာသင်ခန်း စာအုပ်စာအုပ် အိမ်ခြေများကို အဆင့်မြင့်ဆုံး Air Con ခန်းများနှင့်ထားသည်။  
စားသောက်ရေး (MENU) ငွေဖြင့် တစ်သွယ်တစ်ပင် ချက်ပြုတ်သည်။  
ရန်ကုန်မြို့မှ အသီးသီးမှ Ferry ထား ကြို/ဖို့ ရှိသည်။

ပုံစံအသစ်ပုံရိပ်...  
ခြံအမှတ် ၂၀ A + ၂၀ B စေ့ယော့လမ်းမကြီး၊ ငွေရားပန်ဘုရားလမ်းထိမ်း (ORANGE SUPER MART ညာဘက်)။ သယ်ယူပို့ဆောင်ရေး၊ ရန် ၀၁ ၅၇၀၀၂၂၊ ၀၉ ၉၇၀၀၅၆၀၂  
ခြံအမှတ် ၁၄၊ မင်းနုနု လမ်းအစွန်းအိမ်ရာ၊ စေ့ယော့လမ်းမကြီး၊ (ရွှေပုဒ်ကုတ် အနီး)။ ဝမ်းရိပ်တံတားညီနောင်ထိမ်း၊ ရန် ၀၁ ၅၇၃၄၁၀၊ ၀၉ ၅၅၁၂၆၁၁။

၂၀၁၅ တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲတွင် မြေထုတ်ခဲ့သော တပည့်ရင်များ

တစ်နိုင်ငံလုံး ရာထူးစာမေးပွဲများ

1 to 10 အဆင့်ဝင် (၇) ဦး  
(၆) ဘာသာ(ဘာသာ) ဂုဏ်ထူးရင် (၃၃) ဦး  
(၅) ဘာသာ ဂုဏ်ထူးရင် (၃၀) ဦး  
(၄) ဘာသာ ဂုဏ်ထူးရင် (၁၃) ဦး  
(၃) ဘာသာ ဂုဏ်ထူးရင် (၃) ဦး  
(၂) ဘာသာ ဂုဏ်ထူးရင် (၄) ဦး  
(၁) ဘာသာ ဂုဏ်ထူးရင် (၆) ဦး

ဤဂုဏ်ထူးရင်များ အားလုံးကို ၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ အောက်တိုဘာလ ၁၆၊ တနင်္ဂနွေနေ့ (သီတင်းကျွတ်နေ့) တွင် “၃၇ ကြိမ်မြောက် မြေထုတ်ဆု” သဘင်ကျင်းပ၍ မြေထုတ်ဆုကို ဖြေလက်ဆောင်ပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း... ကြိုတင် အသိပေးပါသည်။